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UTRECHT - Utrecht en Amersfoort zijn van oudsher waterpolobolwerken. Is de glorietijd van UZSC van recente datum, AZ&PC – inmiddels opgegaan in ZPC Amersfoort – kende zijn 
hoogtijdagen vooral in de jaren negentig van de vorige eeuw. Altijd hebben de twee clubs wel een inbreng gehad in de nationale selecties, zo ook in het vrouwenteam dat afgelopen 
zomer na 32 jaar de wereldtitel veroverde. Onlangs werd dat sportieve hoogtepunt nog eens ‘dunnetjes’ gekopieerd met de Europese titel na een bloedspannende finale tegen 
titelverdediger Spanje. Spelplezier is voor de meiden van bondscoach Evangelos Doudesis de basis van het succes en ze hebben een nog groter doel voor ogen: olympisch goud in Parijs.

Simone van de Kraats en Laura Aarts zijn twee belangrijke pijlers binnen TeamNL. De linkshandige Van de Kraats, opgegroeid in Barneveld, beschikt over een snoeihard schot, waardoor 
ze voortdurend een plaaggeest is voor de vijandelijke doelvrouwe. In het eigen doel van Oranje illustreerde Laura Aarts waarom ze terug gehaald is door de bondscoach. Na haar 
succesvolle periode onder de lat bij UZSC verkaste ze naar het buitenland, reden voor de toenmalige bondscoach Arno Havenga om haar niet meer te selecteren voor het nationale 
team. ‘Ik wilde in het buitenland blijven én voor het Nederlands team uitkomen, hij wilde alle speelsters een jaar lang naar Nederland halen en elke dag trainen. Daar konden we geen 
compromis in vinden’, vertelde ze op de website van TeamNL. Toen ze terugkeerde naar Nederland ging ze in Utrecht een opleiding fysiotherapie volgen en speelde ze recreatief in UZSC-
3. Maar het Nederlands team bleef lonken, zeker toen de nieuwe keuzeheer Doudesis alle vertrouwen in haar bleek te hebben. Het duurde even voordat de goalie haar reflexen weer op 
peil had, maar inmiddels is ze weer uitgegroeid tot een van de beste keepsters ter wereld.

Waterpolovrouwen klaar voor goldrush op Spelen

Van Rabenswaaij 
Sportvrouw 2023
‘Van te voren had ik niet geloofd dat 
ik op het NK het podium zou halen,’ 
aldus de Veenendaalse turnster 
Marit van Rabenswaaij.

Derby’s zijn vaak 
beladen wedstrijden
Op Sportpark De Grift treffen  
vv Woudenberg en RODA'46 uit 
Leusden elkaar op 24 februari voor 
een wedstrijd in de eerste klasse B.

Kruithof wil squash nog 
meer op de kaart zetten
Clubmanager Squash Utrecht: 'Het 
is uniek dat we met twee teams in 
de eredivisie uitkomen. We stoppen 
er veel tijd in.'
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Flink opbouwen na 
zware operatie
Judoka Esmé Scherrenberg hoopt 
terug te komen op topsportniveau.
'Er zijn twee titanium staven langs 
de wervelkolom geplaatst.'
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Schaatser Pelle Bolsius 
gedijt bij TalentNED 
Amersfoorter rijdt liefst vier 
persoonlijke records op het 
Nederlands kampioenschap 
junioren in Thialf.

De Nederlandse waterpolovrouwen tijdens het jaarlijkse nationale sportgala.  Foto: Duy Nguyen.

Vanwege de groei van de krant gaan wij ons team uitbreiden.
 

Wij zoeken per direct:
- bezorgers (Leidsche Rijn, 
 Ronde Venen, Veenendaal)

 

Meer informatie vind je op 
utrechtsesportkrant.nl/vacatures

Beachvolleybal op de Neude
Op de Neude in Utrecht zal van 15 tot en met 22 juli 2018 een volleybalstadion verrijzen voor het EK beachvolleybal. 

RTC Midden naar WK shorttrack juniorenNamens RTC Midden zullen vijf schaatsers afreizen naar Polen voor het WK Shorttrack Junioren van 2 tot en met 4 maart.

Iris Kensenhuis tilt zich naar brons
Powerliftster Kensenhuis is zondag 25 februari in Alkmaar derde geworden op het NK Equipped Powerlifting.

N’Ketia Seedo en trainer werken nu nog in UtrechtTrainer Juul Acton kweekt atletiektoppers: ‘Ik train niet volgens een boekje maar puur op gevoel’. 

Lopikerwaard derby vv Benschop - sv LopikDe ploegen tellen af tot 10 maart 2018, 14.30 wanneer de wedstrijd tussen de sportieve rivalen weer plaatsvindt. 
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Het werd geen stille terugreis van Hoogeveen naar Houten op 18 februari. Wat wil je ook, wanneer je zojuist tegen de verwachting in de nationale 

volleybalbeker hebt veroverd. In een sfeervolle ambiance begon SV Land Taurus als underdog aan de bekerfinale tegen landskampioen Lycurgus. Maar 

de mannen van coach Erik Gras trokken na een zinderende vijfsetter, die propaganda was voor de volleybalsport, aan het langste eind. De cup ging mee 

naar Houten, voor het eerst in de historie van de vereniging. De ontlading was groot. Bij de vele meegereisde supporters, maar ook bij de spelers en hun 

coach. Gras werd op de schouders genomen. Hij kon zijn geluk niet op. ‘Hier ging het om. We zijn boven onszelf uitgestegen en fantastisch gesteund door 

veel supporters.’ Zie ook pagina 7: Houtense volleyballers schrijven historie.                      Foto: Frits Bleeker.

Houten stijgt boven zichzelf uit

Bijlage Utrecht Science Park Marathon

Een stralende glimlachwordt in elke cultuur begrepen

Onze multiculturele praktijk staat 
nog open voor nieuwe patiëntenBehandeling op afspraak

Tandartspraktijk Oelp - Hoogh Boulandt
Catharijnesingel 77, 3511 GN Utrecht

tel: 030 231 96 25 | info@oelp.nl | www.oelp.nl

SV Land feliciteert de mannen van Taurus met het winnen van de Nationale Beker Volleybal 2018!
Advies Sociale Zekerheid en Verzuim | Opleidingen | Interim Specialisten 

Besparingsprojecten | Handhaving

www.svland.nl
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Vanwege de groei van de krant gaan wij ons team uitbreiden.
 
Wij zoeken per direct een:
-          commercieel medewerker,
-          bezorger.
 
Meer informatie vind je op utrechtsesportkrant.nl/vacatures
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gevoel’. 
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Rolstoeltennisster uit Oudewater haalt met 21ste Grand Slam-titel zelfs NOS-Journaal

Diede de Groot evenaart record Esther Vergeer

Sharon van Rouwendaal voor tweede maal wereldkampioen op 10 km

Van onze redactie

UTRECHT - Esther Vergeer is 

niet alleen het boegbeeld van de 
gehandicaptensport, ze was tevens 
het jeugdidool van Diede de Groot. 

Geboren met een heupafwijking en 
twee ongelijke benen zag de jonge 
meid de Woerdense wereldtopper 

het ene tennistoernooi na het 
andere winnen. Dat wilde ze ook. In 
Melbourne evenaarde De Groot (27) 
het record van 21 Grand Slam-titels 
van de vijftien jaar oudere Vergeer 
en werd ze bedolven onder media-
aandacht. Ze haalde zelfs het NOS-
Journaal.
 
De Groot, onlangs uitgeroepen 
tot Parasportvrouw van het Jaar, 
versloeg in de finale in twee sets 
(7-5, 6-4) Yui Kamiji. De Japanse 
was in de laatste Grand Slam-
toernooien steevast haar laatste 
opponente geweest en had steevast 
het onderspit moeten delven. De 
triomf van De Groot betekende haar 
dertiende Grand Slam-titel op rij. In 
Melbourne had ze bijna achteloos de 
finale bereikt. In de halve eindstrijd 
was ze oppermachtig tegen haar 
landgenote Jiske Griffioen (6-1, 6-2).

In de finale kreeg ze meer weerwerk 
van Kamji, de laatste die haar drie 
jaar geleden op een nederlaag had 
getrakteerd. De Groot stond wat 
nerveuzer dan gebruikelijk in de 
eindstrijd. Niet alleen neemt de 
druk per toernooi toe – iedereen 
verwacht van haar dat ze wel 
eventjes zal winnen – in de aanloop 
naar het eerste Grand Slam-toernooi 
van 2024 kampte ze met een kleine 
blessure en een verkoudheid. 
De eerste set verliep enigszins 
moeizaam. De Groot gaf een 5-2 
voorsprong uit handen, maar 
herpakte zich. De rolstoeltennisster 
uit Oudewater maakte de set met 
7-5 uit en stoomde door om voor de 
zesde maal de Australian Open op 
haar naam te schrijven. Het betekent 
haar 135ste overwinning op rij in het 
enkelspel.

Esther Vergeer, momenteel chef de 
mission van de paralympische ploeg 
die zich opmaakt voor de Spelen in 
Parijs, regeerde in de periode van 
2002 tot 2012. In die tijd was er nog 
geen toernooi op Wimbledon voor 

sporters met een beperking. Vergeer 
won de Australian Open liefst negen 
keer. 

Botic van de Zandschulp 
Voor Botic van de Zandschulp was 
de Australian Open snel voorbij. 
De Veenendaler sneuvelde in de 
eerste ronde door een nederlaag in 
drie sets tegen Jannik Sinner (6-4, 
7-5, 6-3). Dat was geen schande, 
de Italiaan gold als titelkandidaat 
en maakte dat volledig waar. Hij 
schakelde in de halve finale Novak 
Djokovic uit en knokte zich in de 
finale tegen Daniil Medvedev na een 
2-0 achterstand in sets terug om zijn 
eerste grote titel te grijpen.

Des te knapper was het van Van 
de Zandschulp dat hij grote delen 
van de wedstrijd goed partij bood. 
Daar zag het in het begin niet naar 
uit want hij leverde al in de eerste 
game zijn service in. Voor Sinner 
genoeg om de eerste set naar 
zich toe te trekken. Met enkele 
fraaie punten verwierf Van de 
Zandschulp wel de sympathie van 
het publiek, maar op de beslissende 
momenten was de Italiaan 
koelbloediger en een mindere bal 
van de Nederlander werd meteen 
afgestraft.

De ups en downs in het spel van Van 
de Zandschulp werden eens te meer 
duidelijk in het eerste weekeinde 
van februari. Om de groepsfase te 
bereiken van de Davis Cup Finals 
moest Nederland Zwitserland 
verslaan. De Veenendaler zorgde 
in een thriller voor het beslissende 
punt. Hij moest zijn partij winnen, 
maar kreeg lange tijd geen vat op 
het spel van de sterk serverende 
Marc-Andrea Hüsler, de nummer 199 
van de wereld, en leek roemloos ten 
onder te gaan. Met steun van het 
Groningse publiek kantelde aan het 
eind van de tweede set de partij. Van 
de Zandschulp won met 5-7, 7-6 (5), 
6-3 en Nederland gaat door.

Van onze redactie

BAARN - Sharon van Rouwendaal is 
in Doha (Qatar) voor de tweede maal 
wereldkampioen geworden op de 
10 kilometer openwaterzwemmen. 
De 30-jarige zwemster uit Baarn 
rekende in de sprint af met de 
Spaanse María de Valdés. Door dit 
resultaat heeft Van Rouwendaal 
zich tevens gekwalificeerd voor de 
Olympische Spelen in Parijs. In 2016 
won ze in Rio olympisch goud en bij 
de volgende Spelen in Tokio greep 
ze het zilver.

Van Rouwendaal bemachtigde 
haar eerste wereldtitel in 2022 op 
het Lupameer bij Boedapest. In 
juli 2023 verloor zij deze titel op 
het open water weer. De lange 

afstandzwemster eindigde toen 
in het Japanse Fukuoka na een 
spannende finale als vierde. 
Wereldkampioene werd de Duitse 
Leonie Beck.

Doha
Van Rouwendaal  was meteen na 
de start bij de les en toen Katie 
Grimes een versnelling plaatste ging 
ze mee. In de kopgroep ontbrak 
de uittredende wereldkampioene 
Leonie Beck. Gaandeweg nam 
Van Rouwendaal de leiding 
maar het lukte haar niet weg te 
komen. Toch sneuvelden links en 
rechts wat favorieten, waarna de 
Australische Moesha Johnson, 
een trainingsmaatje van Van 
Rouwendaal, de koppositie overnam 
en op de wereldtitel leek af te 

stevenen. Op het laatste stuk werd 
ze evenwel achterhaald door Van 
Rouwendaal en Valdés, waarna 
Johnson ook nog werd gepasseerd 
werd door Angélica André en 
terugviel naar plaats vier. 

Aan de Nederlandse media liet van 
Rouwendaal weten voor de race 
het gevoel te hebben gehad dat ze 
zou gaan winnen. ‘Dat gevoel had 
ik vandaag heel erg, ik had heel 
goed getraind en voelde me heel 
zelfverzekerd. Ik wist dat ik kon 
winnen en dat ik niet alleen voor 
een olympisch startbewijs kwam.’ 
Ze blikte ook alvast vooruit naar de 
Spelen die plaats vinden van 26 juli 
tot en met 11 augustus. ‘Er zullen 
mensen zeggen: je moet niet nu 
winnen, maar straks in Parijs. Maar 

ik vind dit ook mooi. Als ik op de 
Spelen derde word, dan is dat zo. 
Niemand pakt me deze titel nog af. 

Maar ik ga er alles aan doen om op 
de Spelen net zo goed te zijn, of nog 
beter.’

Diede de Groot.  Foto: Hameltion/Wikipedia CC BY-SA 4.0.

Sharon van Rouwendaal.  Foto: KNZB.

Uw elektro specialist

Ferry Beks Electrotechniek
Achterweg 41  
2865 XC Ammerstol

Tel.: 0182 604 154
Web: fbmontage.nl

Acacialaan 22
3941 JR  DOORN
Tel.0343 44 53 44

www.klokkendoorn.nl
info@klokkendoorn.nl

Klokken Doorn

Dik Gijsbertsen

reparatie en restauratie 
van klokken
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Klokken Doorn

Dik Gijsbertsen

reparatie en restauratie 
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Klokken Doorn

Dik Gijsbertsen

reparatie en restauratie 
van klokken
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See You   

Eye Wish Opticiens Winkelcentrum Terwijde,

of één van onze andere � lialen.

VOOR ELKE LOOK 
EEN ANDERE BRIL
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Turnster Marit van Rabenswaaij Veenendaals Sporter van 2023

‘Zilver op zondag maakte alles goed’

Door Ron van Stokkum

VEENENDAAL - De Veenendaalse 
Sportvrouw van het jaar 2023 Marit 
van Rabenswaaij was verrast toen 
haar naam werd genoemd door 
presentator Gert van ’t Hof. ‘Ik was 
wel een beetje verrast, want het ging 
eigenlijk maar om één prestatie:  de 
tweede plaats op het Nederlands 
kampioenschap Sprong. Een dag 
eerder had ik op het NK allround 
mijn kansen vergooid, maar zilver op 
zondag maakte alles goed.’

De turnster van de Lunterense 
vereniging PiT (Passie in Turnen) kijkt 
terug op een mooi jaar. ‘Ik heb weer 
een jaar blessurevrij kunnen turnen, 
met zowel het hoogte- als het 
dieptepunt tijdens het NK in Ahoy,’ 
aldus de twintigjarige Veenendaalse. 
‘In de aanloop naar het NK turnde 
ik een aantal oefenwedstrijdjes. Die 
gingen goed en dat gaf vertrouwen. 
Maar tijdens het NK allround op 
zaterdag ging het helemaal mis. 
Op vrijdag hadden we nog getraind 
en kennisgemaakt met Ahoy. Op 
zaterdag waren de allround-finales 
en per onderdeel gingen de zes 
beste turnsters naar de toestelfinales 
op zondag. Ik had toch te weinig 
wedstrijdritme en had daardoor te 
veel last van de zenuwen. Ik was 
naar het NK gegaan met als doel de 
top 8 te halen; dat moest mogelijk 
zijn. Achteraf gezien was dat ook 
wel gelukt, als mijn oefeningen goed 
waren gegaan. Maar zenuwen tijdens 
een balkoefening is niet handig. Dat 

werd dus een regelrechte domper 
en de knop moest snel om voor 
de twee andere toestellen. Maar 
als Vloer ook niet goed gaat, dan 
zakt de moed je in de schoenen. 

Bevrijd van alle stress mocht ik mijn 
favoriete oefening Sprong doen. Ik 
had niets meer te verliezen. Die tien 
seconden gingen goed en ik plaatste 
me als tweede voor de toestelfinale. 
Dat was een heerlijk gevoel. Ik 
was tijdens die finaleoefening veel 
zelfverzekerder, ik mocht genieten 
en laten zien wat ik kon. Het lukte 
om die tweede plek vast te houden. 
Maar van tevoren had ik niet geloofd 
dat ik het podium kon halen. Dat 
werd dus onverwacht een feestje, 
samen met heel veel leden van de 
club die waren komen kijken.’

Stoppen
Marit van Rabenswaaij doorbrak 
de gebruikelijke sportroutine van 
kleine kinderen: ‘Ook bij mij was 
het de bedoeling om eerst mijn 
zwemdiploma’s te halen en daarna 
een sport te gaan kiezen. Maar 
ik maakte overal al radslagen en 
bungelde aan van alles, zodat mijn 
moeder me maar eerder naar de 
turnclub Sparta in Veenendaal 
stuurde. Ik heb niet lang op Sparta 
gezeten, ik heb er maar één 
wedstrijd geturnd. In die periode 

timmerde PiT in Lunteren stevig 
aan de weg met een nieuwe zaal, 
een jonge club, meer wedstrijden 
en een vereniging die veel meer had 
te bieden. Veel meisjes van Sparta 
stapten over naar PiT en ik ging ook 
mee. Mijn moeder heeft op hoog 
niveau geturnd en ze wilde voor mij 
het beste qua plezier en prestatie. Ze 
heeft me echter nooit gepusht dat 
ik naar een bepaald niveau moest. 

Er is zelfs een moment geweest dat 
ik wilde stoppen omdat ik op een te 
hoog niveau turnde. Ik kwam uit in 
de tweede divisie en dat gaf te veel 
druk. In overleg met de trainer heb 
ik toen een stap teruggezet, kwam ik 
uit in de derde divisie en vond ik het 
plezier weer terug.’ 

Buiten
‘Vanuit de derde divisie kon ik 
via het NK promoveren naar de 
tweede divisie en vandaar door 
naar de eerste divisie. De volgende 
stap is de eredivisie, het hoogste 
niveau in Nederland. We hebben 
daar uiteindelijk voor gekozen, 
ik was toen zeventien jaar. Ik was 
de eerste turnster van PiT die 
op eredivisieniveau ging turnen. 
Ook voor mijn trainster was dit 
de eerste eredivisie-ervaring. 
Samen hebben we gekeken wat 

er op ons afkwam, want in de 
eredivisie ben je automatisch 
toegelaten tot het NK. Je hoeft geen 
kwalificatiewedstrijden te turnen, 
dus ben je voor wedstrijdritme 
aangewezen op toernooitjes. Maar 
het eerste jaar in de eredivisie 
liep door corona anders. Geen 
toernooitjes en zoeken naar 
mogelijkheden om te trainen. 
Dat jaar hebben we wel kunnen 
benutten om elementen te bouwen 
en om de moeilijkheidsgraad 
te verhogen. We hebben buiten 
getraind, maar ook in België, waar 
we wel een zaal in mochten. De 
Nederlandse ploeg mocht wel 
doortrainen, maar wij moesten ons 
maar zien te redden. Ik miste het 
turnen wel en ik besefte toen dat 
turnen het allerleukste is wat ik doe.’

Clubgenootjes 
‘In 2021 ging het mis. Ik maakte een 
rare val en bleef last van mijn voet 
houden. Mijn fysiotherapeut stuurde 
me naar het ziekenhuis, waar ze 
zagen dat er botstukjes in mijn voet 
zaten. Die zijn uiteindelijk operatief 
verwijderd. Na drie maanden herstel 
had ik in de aanloop naar het NK 
nog steeds last. Toen bleek dat er 
nog een stukje bot was blijven zitten. 
Ik heb het NK voor de helft geturnd, 
vooral om ervaring op te doen. Ik 
ben toen nog een keer geopereerd 
en was begin januari 2023 
eindelijk weer fit om wedstrijden 
te gaan turnen. Inmiddels hebben 
twee clubgenootjes ook de 
eredivisiestatus bij de jeugd, dus 

dat is wel weer gezellig als we een 
wedstrijd of toernooi hebben.’

Uiteraard wil Van Rabenswaaij ook 
dit jaar ook weer goed presteren 
waarbij minstens één toestelfinale 
op het NK halen een doel is. ‘Maar 
ik zou het ook wel gaaf vinden om 
een keer een World Cupwedstrijd 
te mogen turnen. En een plekje in 
de nationale selectie zou ook wel 
heel leuk zijn. De huidige selectie 
draait al langer mee en in Nederland 
ligt de top vaak boven de 25 jaar. 
Ik ben nu twintig jaar, dus het zou 
moeten kunnen. Nu train ik zestien 
uur per week in de turnzaal, mijn 
tegenstanders trainen wel 25 tot 
30 uur per week. Bovendien kan ik 
dankzij Team Veenendaal gebruik 
maken van Sportschool La Vita, 
dus daar ben ik ook regelmatig. 
Wij hebben in Lunteren geen eigen 
zaal, dus we moeten de ruimte die 
we hebben zo efficiënt mogelijk 
benutten.’ 

Haar trainingen duren doorgaans 
vier uur, waarin vier toestellen 
worden getraind. ‘Die tijd kom 
ik dus wel door. En turnen is 
gewoon leuk, vooral het vliegen en 
zweven. Ik verbaas me wel eens 
wat je je lichaam kunt aanleren. 
De oefeningen zijn nooit perfect, 
dus het oefenen houdt nooit op. Ik 
ben een perfectionist, zowel in de 
turnzaal als daarbuiten. Dat kan ook 
een valkuil zijn, dus dat houden we 
wel in de gaten. Niemand is perfect, 
dus ik leer ook om minder perfect 
te zijn. Het is niet erg om foutjes te 
maken.’ 
Die neiging naar perfectionisme 
herkent ze ook in andere aspecten 
van haar leven: ‘Ook in mijn studie 
wil ik het perfect doen. Ik doe de 
hbo-opleiding Accountancy op 
de HAN in Arnhem. Ik heb daar 
een topsportstatus, waardoor ik 
privileges heb voor aanwezigheid en 
toets momenten. Dat is wel heel fijn.‘

Televisie
Deze zomer zit Marit zeker voor 
de televisie tijdens de Olympische 
Spelen. ‘Op de Olympische Spelen 
zie je het beste van het beste. 
Daar zie je het Nederlands Team 
oefeningen doen die ik zelf ook 
probeer, maar ook de turnsters van 
Amerika. Daar kom ik nooit bij in de 
buurt. Dus dat wordt zeker kijken.’ 
Een ander moment om naar uit te 
kijken is de opening van een nieuwe 
turnhal in Ede. ‘Dat wordt een 
echte turnhal, met een permanente 
opstelling van toestellen. Daar 
gaan de PiT-selecties trainen en 
hoop ik dat we nog meer ruimte en 
faciliteiten krijgen. Ook daar kijk 
ik naar uit,’ aldus de Veenendaalse 
Sportvrouw van het jaar 2023.

Foto’s: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.

‘Dat werd dus 
onverwacht 
een feestje’

‘In de derde divisie 
vond ik het plezier 
weer terug’

‘Turnen is 
gewoon leuk, 
vooral het vliegen 
en zweven’
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Amersfoortse schaatser zegeviert op NK Allround bij junioren B

Pelle Bolsius gedijt bij TalentNED

Door Marcel Koch 

AMERSFOORT - De Amersfoortse 
schaatsbelofte en benjamin van 
TalentNED had zich geen beter 
begin van het jaar kunnen wensen. 
Vier persoonlijke records schaatste 
Bolsius op het afgelopen Nederlands 
kampioenschap junioren in Thialf. 

Vooral zijn 1500 meter sprak tot 
de verbeelding en verraadde zijn 
potentie. Met zijn eindtijd van 
1.49,39 zou de vwo-scholier bij 
een leeftijdscategorie hoger, de 
A-junioren, ook op het podium 
hebben gestaan, op plek twee. 
Komt zijn succes als een complete 
verrassing? Nee, bij insiders en 
trouwe volgers van de schaatssport 
is zijn talent en drive nagenoeg 
bekend. De ijverige Bolsius 
won al Nederlandse titels op de 
marathon, langebaanschaatsen en 
inlineskaten. 

Enfin, we bellen eerst maar eens 
met Thomas Waanders, manager 
talentontwikkeling bij TalentNED om 
meer aan de weet te komen over het 
uitzonderlijke schaatstalent uit de 
Keistad. 

‘Wat voor een jongen Pelle is’, 
herhaalt Waanders de vraag. ‘Zeer 
sociaal, bloedfanatiek, leergierig en 
hij zit barstensvol ambitie.’ 
Volgens Waanders is Pelle een 
jongen die veel in zijn mars heeft. 

‘Hij traint hard en weet ook al heel 
goed wat hij wil. Wat hij in zijn hoofd 
heeft, voert hij uit. We zien dat 
hij zich snel dingen eigen maakt. 
Daarbij valt Pelle goed in de groep. 
Normaal gesproken halen we geen 
jongens van 16 jaar bij ons team, 
maar we waren van mening dat Pelle 
ondanks zijn jonge leeftijd klaar 
was voor een meer professionele 
aanpak. Hij gedijt goed in ons 
talentencollectief en heeft zijn draai 
in ons onderkomen in Enschede 
snel gevonden. Ik denk dat Pelle een 
mooie toekomst tegemoet gaat als 
hij zich zo blijft ontwikkelen.’

Voorgevoel
Een week later en een aantal 
appjes verder hebben we op een 

vrieskoude zondagochtend de 
burgemeesterszoon - vader Lucas 
waakt vaderlijk over Amersfoort - 
goedgemutst zelf aan de lijn. Bolsius 
blijkt een vlotte spreker. 

De Amersfoorter, wiens wieg in 
Rotterdam stond, vertelt dat hij 
na het NK weinig tijd had om na te 
genieten van zijn succes. ‘Omdat je 
daarna de draad van het intensieve 
trainingsprogramma gewoon weer 
oppakt. Eigenlijk begint het nu pas 
een beetje te landen wat ik heb 
gepresteerd.’ 

Had hij al een goed voorgevoel? 
Bolsius: ‘Het hele jaar werk je naar 
het NK toe, het is bij de junioren 
tenslotte de belangrijkste wedstrijd 
die er is. Op dat moment moet je 
er staan. En ja, mijn voorgevoel 
was goed. Twee weken voor het NK 
kwam ik in een soort flow terecht. 
Op de training voelde ik de vorm, 
reed ik lekkere rondjes en na wat 
kleine aanpassingen te hebben 
gedaan was ik klaar voor het NK. 
Tja, en in het weekend zelf klopte 
alles. Met vier dikke persoonlijke 
records overtrof ik mezelf. Ik reed 
rondetijden die ik niet eerder had 
gereden. Het meest trots ben ik op 
mijn tijd op de 1500 meter – dat 
is ook mijn favoriete afstand.’ En, 
zegt hij even later: ‘Wat ik op het 
NK heb gepresteerd was voor mij 
ook het bewijs dat ik de juiste keuze 
heb gemaakt om voor TalentNED te 
kiezen. Ik maak progressie.’ 

 

Bolsius zocht vorig jaar zelf het 
contact met het opleidingsteam van 
Gerard Kemkers, voormalig coach 
van schaatstoppers Sven Kramer 
en Irene Wüst. ‘Ik voelde dat ik 
klaar was voor een professionele 
stap’, licht Bolsius toe. ‘Bij het KNSB 
Talent Team Middenoost had ik 
het prima naar mijn zin, maar bij 
TalentNED kan ik nóg intensiever 
met mijn sport bezig zijn, wat mijn 
ontwikkeling ten goede komt.’
‘Bij de technische staf zit zoveel 
expertise. Als Gerard Kemkers, 
Stefano Donagrandi en Arjan van 
der Veen praten houd ik mijn oren 
wagenwijd open. Hun benadering 
past me, weet ik nu. Of ik direct 
het vertrouwen van hen voelde? 
Ja, absoluut. Met Stefano had ik bij 
ons in de regio al eerder gewerkt, ik 
heb met hem altijd een kort lijntje 
gehouden. Hij juichte mijn komst 

toe. Het liefst had ik al een jaar 
eerder voor TalentNED getekend, 
maar dat kon toen jammer genoeg 
niet.’ 
‘Bij TalentNED’, vervolgt Bolsius, 
‘leer ik onder meer ook slim 
trainen. Ik bedoel: de juiste 
balans vinden tussen al het harde 
trainen. Periodiseren noemen we 
dat ook wel. Dat heb ik me echt 
eigen moeten maken. Maar ik let 
bijvoorbeeld nu ook veel meer op 
mijn voeding dan voorheen.’  

Met de keuze voor TalentNED verliet 
Bolsius zijn vertrouwde omgeving. 
Het ouderlijk huis in Amersfoort 
werd verruild voor een statig pand 
in Enschede waar TalentNED zijn 
schaats- en mountainbiketalenten 
heeft ondergebracht. ‘Dat was 
eerlijk gezegd best een grote 
overgang’, vertelt Bolsius. ‘Maar 
toen het schaatsseizoen eenmaal 
begon, en je veelal op het ijs staat, 
raakte ik al snel gewend aan het 
ritme van mijn nieuwe leventje. 
Ook de overgang naar mijn nieuwe 
school in Enschede verliep soepel. 
Het bevalt me uitstekend in 
Enschede.’ 

Bolsius (hij meet 1.83 meter) ervaart 
het als fijn om met zijn teamgenoten 
op te trekken. ‘Onderling praten 
we veel met elkaar en wisselen we 
ervaringen uit. Daarnaast worden 
we geacht zelf ons kostje te koken en 
zelf het huishouden te doen – daar 
conformeert iedereen zich zonder 
morren aan. We zijn echt een team. 
Of ik van huis uit gedisciplineerd 
ben? Ik heb van mijn ouders 
zeker een bepaalde discipline 
meegekregen, maar grotendeels heb 
ik dat in de loop der jaren ook zelf 
ontwikkeld.’

Bolsius droomt van deelname aan 
de Olympische Spelen. ‘Als sporter 
wil je tenslotte het hoogste bereiken. 
Aan mijn instelling zal het niet 
liggen.’ 
Maar eerst wil de Amersfoorter nog 
wereldkampioen worden bij de 
junioren. 

‘Zeer sociaal,  
bloedfanatiek,  
leergierig en hij zit 
barstensvol ambitie’

‘Het hele jaar 
werk je naar 
het NK toe’

‘Ik voelde dat 
ik klaar was 
voor een 
professionele stap’ 

‘Het bevalt 
me uitstekend 
in Enschede’

Pelle Bolsius (rechts) over zijn ploeg TalentNED: ‘We zijn echt een team’.  Foto: TalentNED.
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Pelle Bolsius (17) werd begin dit jaar op 
indrukwekkende wijze kampioen op het NK 
allround bij de junioren B. De talentvolle schaatser 
uit Amersfoort voelt zich happy in de professionele 
schoot van TalentNED, het opleidingsteam onder 
auspiciën van Gerard Kemkers. Sinds april 2023 is 
Bolsius (toen nog 16) een van hen. ‘Het is voor mij 
de juiste stap geweest.’ 

NIEUW SCHAATSTIJDPERK 
Pelle Bolsius hoopt ooit in de 
voetsporen te treden van zijn 
jeugdhelden Kjeld Nuis en Sven 
Kramer. ‘Beiden zijn fantastische 
schaatsers. Sven is natuurlijk 
al even gestopt, maar van Kjeld 
kan ik nog volop genieten. Het is 
zo’n krachtige schaatser met een 
mooie techniek. Met bewondering 
kijk ik nu ook naar Jenning de 
Boo, Jordan Stolz en Tim Prins. 
Geweldig wat die jongens nu op 

het ijs laten zien. Met hun komst is 
een nieuw tijdperk van schaatsers 
aangebroken. 

De snelle groei die zij hebben 
doorgemaakt is bizar. Ja, dat 
motiveert en inspireert mij 
enorm. Ik kan bijvoorbeeld niet 
wachten om ook in Salt Lake City 
te schaatsen en snelle tijden te 
rijden. Ja, uitdagingen te over. Ik 
ga er vol voor.’ 

Inline skates
De nieuwste modellen speed, fitness en streetskates van
onder andere Luigino, Bont, EHS, Powerslide, K2, Cityrun,
Rollerblade, Roces en Fila. Wielen, lagers, beschermers, helmen
en kleding. Verhuur en 2e-hands skates. Voor onderhoud,
reparatie en lessen kunt u bij ons terecht. 

Fietsen en lopen
Wij hebben een kleine selectie fietsen en een uitgebreid
assortiment aan fiets-accessoires, kleding, helmen, brillen
en fiets-schoenen. Voor wandel- en hardloopschoenen
van Salomon, Lowa en Tecnica kunt u bij ons terecht.

Kom gerust eens kijken in onze winkel in Achterveld! Parkeren voor de deur!

Schaatsen
Viking, CBC, Bont, Salomon, Zandstra, Groothuis, Skate Tec, 
EHS, Bauer en CCM. Schaatskleding, schaatshelmen,
handschoenen, mutsen, brillen, rugzakken en slijptafels.
Wij slijpen en repareren uw schaatsen professioneel.
We hebben een grote hoeveelheid 2e-hands schaatsen,
ruilen in en ruilen in en verhuren schaatsen.
We verzorgen de clubkleding van diverse verenigingen.

dinsdag t/m vrijdag: 11.00 - 17.30 uur
zaterdag: 10.00 - 16.00 uur
zondag en maandag: gesloten

bij vorst open van 9.00 - 21.00 uur

mijnten.nl
huurschaatsen.nl

mijnten-inline-cup.nl
teammijnten.nl

smarthelm.nl
mijntennatuurijscompetitie.nl

Hessenweg 170
3791 PM Achterveld

tel: 0342-434739
info@mijnten.nl

Massagepraktijk Gisele
Het Overslag 68
3906 AC Veenendaal

T.  0636179618
E.  massagepraktijkgisele@hotmail.com
W. www.massagepraktijkgisele.com

Een massage gegeven door mij met liefde en vakmanschap is 
een start naar een betere gezondheid voor lichaam en geest.
Ik masseer met overal rituals kaarsen voor de harmonie en 
geurbelevening!

Massagepraktijk Gisele

EVERARD MEYSTERWEG 46 
AMERSFOORT 
INFO@CAFETARIADESMOND.NL
0334659001
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 Utrechtse Sportkrant is het enige 
onafhankelijke sportmaandblad 
en heeft de provincie Utrecht 
als verzorgingsgebied. Zowel 
in de krant als online zijn 
diverse mogelijkheden om te 
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 Voor meer info belt u 
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Femke Bol zet in olympisch jaar puntjes op de i tijdens trainingskamp in zonnig Zuid-Afrika

In de bochten is nog tijdwinst te behalen

Door Hans van Ommeren

AMERSFOORT - Sneller door de 
eerste en tweede bocht. Het is een 
van de punten waarop ze zich nog 
kan verbeteren, weet Femke Bol. 
De 23-jarige wereldkampioene uit 
Amersfoort trainde deze winter net 
als vorig jaar in het zonnige Zuid-
Afrikaanse Stellenbosch met maar 
een doel: olympisch goud in Parijs. 

Daarvoor dient ze - waarschijnlijk - 
de houdster van het wereldrecord 
op de 400 meter horden te verslaan, 
de Amerikaanse Sydney McLaughlin 
die op de WK ontbrak. ‘Ik geniet hier 
van kleine dingen. Dat ik ’s ochtends 

langs het zwembad kan lopen in de 
zon terwijl het januari is,’  vertelde 
de atlete in een boeiende reportage 
van de NOS. 
Bol is nog lang niet klaar met haar 
favoriete discipline.  Ze wil zich nog 
elk jaar verbeteren op de horden. 
‘Er zijn zoveel aspecten dat je altijd 
wel iets kunt vinden wat beter kan. 
Dat is weer een nieuwe uitdaging.’ 
Het goud op de WK in Boedapest 
heeft haar niet in slaap gesust. 
McLaughlin, de regerend olympisch 
kampioene, was er immers niet 
bij. De Amerikaanse kampte in de 
aanloop naar de WK met een lichte 
knieblessure en wilde met het oog 
op de Spelen geen risico nemen. 

Daardoor gold Bol als de topfavoriet 
en maakte dat ook volledig waar, 
ondanks dat ze eerder door een 
val het goud verspeeld had op de 
gemengde estafette van de 4x400 
meter. 

Druk
In de dagen na dat dramatische 
moment vlak voor de finish was de 
druk enorm richting haar eerste 
individuele optreden. De nuchtere 
Bol bezweek niet, maar lastig was 
het zeker, erkende ze. Wat hielp was 
dat haar teamgenoten van de mixed 
haar niets kwalijk namen en juist 
zoveel mogelijk steunden.

Bol was op de WK superieur in de 
finale van de 400m horden. Met 
51,70 bleef ze de nummer twee, de 
Amerikaanse Shamier Little, ruim 
een seconde voor. Het was overigens 
niet haar persoonlijke toptijd. In 
de Diamond League-wedstrijd in 
Londen dook ze voor het eerst onder 
de 52 seconden, wat heet, ze liet de 
klok meer dan een halve seconde 
eerder stilstaan dan ze ooit had 
gedaan. Haar 51,45 geeft haar nog 
steeds een vreugdegevoel, het is de 
bevestiging dat de aanpassingen 
in haar looptechniek resultaat 
hebben.  Al staat het wereldrecord 
van McLaughlin, gelopen in de 
olympische finale van Tokio, op 
50,68, een aanzienlijk verschil dus. 
Bol laat zich er niet door van de 
wijs brengen. ‘Ik weet niet hoe haar 
vorm straks gaat zijn, ik weet niet 
hoe mijn vorm gaat zijn. Maar ik ga 
elke race van start om te winnen, dat 
ik de beste race ooit ga neerzetten. 
Als ik aan de start sta en loop voor 
de tweede plek ga ik sowieso niet 
winnen.’

Analyseren
Ze heeft haar top nog niet bereikt, 
kan nog steeds sneller, is de 
overtuiging van haar trainers 
Laurent Meuwly en Bram Peters. In 
Stellenbosch was de focus gericht 
op verschillende aspecten waarin 
nog rek zit. Peters verzamelt alle 
mogelijke data en analyseert die. 
Uit een vergelijking van de races 
van Bol en McLaughlin bleek dat 
de Amerikaanse vooral winst boekt 
in het eerste gedeelte. Bol loopt 
het stuk vanaf het startblok tot aan 
de eerste horde in 6,4 seconde, 
het streven is daar minstens een 
tiende vanaf te halen. ‘Dat willen we 
structureel onder de 6,3 hebben,’ 
stelt Peters. ‘Maar het mag niet ten 
koste gaan van haar kracht, het 
laatste deel van de race.’
Meuwly in de NOS-reportage: 
‘McLaughlin is snel weg en houdt 
daarna een constant tempo aan. 
Femke is sneller tussen de 100 en 

200 meter en even snel op de laatste 
100 meter. Voor Femke zit er nog 
verbetering in de twee bochten.’
Veel gepuzzel dus met maar een 
doel: die volle ronde met de tien 
hindernissen sneller dan ooit 
volbrengen in Parijs. Vorig jaar 
werd al begonnen met langere 
passen tussen een aantal horden. 
Met haar lange benen moesten 14 
passen tussen de eerste metalen 
hekjes volstaan, één minder dan 
gebruikelijk. Vanaf de zevende horde 
mag ze weer overschakelen op 15 
passen. ‘Die switch midden in de 
race is wennen maar het is wel een 
perfect pasritme voor me.’
Of de aandacht voor haar ‘zwakke 
punten’ zich zal uitbetalen moet 
over een half jaar blijken in Stade de 
France, de olympische atletiekarena. 
‘Ik wil er in elk geval alles aan 
gedaan hebben om te kunnen 
winnen. Als zij dan toch beter is, ok, 
dan is ze simpelweg beter. En dan 
ben ik superblij met mijn tweede 
plek.’

Inmiddels heeft Femke Bol bij de 
opening van het indoorseizoen 
een bloedvorm geëtaleerd. In het 
Franse Metz snelde ze op de 400 
meter naar 49,69, minder dan een 
halve seconde boven haar eigen 
wereldrecord dat ze vorig seizoen op 
de NK vestigde door de 41 jaar oude 
toptijd van de Tsjecho-Slowaakse 
Jarmila Kratochvilová uit de boeken 
te lopen. 
Een uur later was Bol al weer 
zodanig hersteld dat ze een 
Nederlands record liep op de 200 
meter, een incourante afstand. Met 
22,64 was ze ruim tweetiende sneller 
dan een jaar eerder in Metz.

N’ketia Seedo 
Behalve Femke Bol gaat ook N’ketia 
Seedo naar het WK indoor begin 
maart in het Schotse Glasgow. De 
20-jarige Utrechtse liep in Düsseldorf 
een persoonlijk record van 7,15 
seconde op de 60 meter, 0,04 onder 
de limiet.

Femke Bol.  Foto: Christel Saneh / Wikipedia CC BY-SA 4.0.

Bart Lemmen
Bart Lemmen heeft zich in korte tijd ontwikkeld van 
veredelde recreant naar debutant op topniveau. De 
Utrechtse nieuwkomer bij Visma-Lease a Bike begon het 
seizoen uitstekend met de vijfde plaats in de Tour Down 
Under, de eerste wedstrijd van de World Tour. Lemmen reed 
indrukwekkend sterk in de voorlaatste rit op de Willunga 
Hill en herhaalde dat een dag later op de Mount Lofty. Hij 
eindigde in de slotetappe als vierde in dezelfde tijd als 
winnaar Stephen Williams die ook het eindklassement 
op zijn naam schreef. Lemmen, een voormalige 
beroepsmilitair, was in Australië de beste Nederlander en 
liet gerenommeerde coureurs als Simon Yates en Julian 
Alaphilippe achter zich.
 

Nienke Vinke
Tweedejaars wielerprof Nienke Vinke (19) lijkt snode plannen 
te koesteren voor het jaar 2024. De jonge Amersfoortse 
verraste positief in de Tour Down Under, de eerste 
vrouwenwedstrijd van de World Tour, met een tweede plaats. 
In de slotetappe kwam ze als tweede boven op Willunga 
Hill, achter de Australische Sarah Gigante die ook het 
eindklassement van de driedaagse rittenkoers op haar naam 
schreef. Vinke bedankte op de website van haar ploeg  DSM-
firmenich haar ploeggenoten. ‘Ze hebben me de hele dag uit 
de gevaren gehouden.’

Lennard Hofstede 
Zijn ‘finest moment’ had Lennard Hofstede als profrenner 
in de Vuelta van 2020. In de voorlaatste etappe was hij de 
reddende engel voor Primoz Roglic, die de eindzege door zijn 
handen zag glippen. Tot de Veenendaler zich op kop nestelde 
en de Sloveen op sleeptouw nam. Dat zal in de toekomst niet 
meer het geval zijn. Hofstede heeft per direct besloten met 
wielrennen te stoppen. Hij had nog een contract voor twee 
seizoenen bij Jumbo-Visma, inmiddels Visma-Lease a Bike 
geheten. Maar de 29-jarige Hofstede is het plezier in het rijden 
van wedstrijden kwijtgeraakt. ‘Ik ben vooral dankbaar voor de 
vele mooie ervaringen die ik hier heb opgedaan. Ik stop echt 
met een glimlach.’ Hofstede zette zijn eerste stappen bij de 
opleidingsploeg van destijds nog Rabobank. In 2017 verkaste 
hij voor twee seizoenen naar Team Sunweb om vervolgens 
weer terug te keren op het vertrouwde nest. 

Lorena Wiebes 
Lorena Wiebes heeft op de Nederlandse kampioenschappen 
baanwielrennen in Apeldoorn drie nationale titels veroverd. 
Daarmee was de Mijdrechtse de grote veelvraat van het NK. Ze 
pakte haar eerste nationale titel op de afvalrace waarin ze als 
laatste met Marit Raaijmakers afrekende. Die was later haar 
teamgenoot in de koppelkoers. En met succes, het duo stak 
er met kop en schouders bovenuit. Na haar derde goud op de 
scratch veroverde Wiebes ook nog brons op de puntenkoers. 

Mischa Bredewold werd bij haar debuut op de wielerbaan 
nationaal kampioen op de achtervolging. 

Jan-Willem van Schip
Jan-Willem van Schip en Yoeri Havik gingen met hoge 
verwachtingen naar het EK baanwielrennen in Apeldoorn, 
maar keerden teleurgesteld terug. Ze eindigden roemloos 
als achtste op de koppelkoers, de discipline waarop ze 
wereldkampioen zijn. Ze sprokkelden aanvankelijk wel 
wat puntjes mee tot het echte vuurwerk begon en de 
concurrenten een ronde pakten. De Duitsers Roger Kluge en 
Theo Reinhardt veroverden hun derde EK-goud op rij door 
de Fransen Thomas Boudat-Donavan Grondin achter zich 
te houden. Het brons was voor het Deense koppel Michael 
Mørkøv en Theodor Storm.

Floortje Mackaij
Het contract van Floortje Mackaij bij Movistar is door de Spaanse 
ploeg opengebroken en verlengd tot en met 2026. De Woerdense 
profrenster is er blij mee, er spreekt immers waardering uit voor 
haar verrichtingen in haar eerste seizoen. Mackaij begon 2023 
heel voortvarend met een overwinning in de Vuelta CV Feminas. 
Verder reed ze vooral in dienst van bijvoorbeeld Annemiek van 
Vleuten en Emma Norsgaard. Mackaij is al tien jaar prof. Ze 
begon in 2013 als stagiair bij wat later Team Sunweb ging heten 
en bleef daar tot ze naar Movistar verkaste.

WIELERBLOKJE

Amersfoortse had op WK veldrijden op meer gehoopt dan brons

Ontgoocheling groot bij Puck Pieterse

Door Hans van Ommeren

UTRECHT - Regelmatig maakt Puck 
Pieterse een video wanneer ze het 
parcours van een cross verkent. 

Hoe modderig het er ook bij ligt, 
het plezier spat af van de beelden. 
De roodgekrulde Amersfoortse 

valt ook nooit op enig chagrijn te 
betrappen wanneer ze - op waarde 
- geklopt is. Des te groter was dan 
ook het contrast op het WK-podium 
op zaterdag 3 februari van de 
elitevrouwen. Rechts, plaats drie 
dus, stond iemand met het gezicht 
van een oorwurm, de ontgoocheling 
was al net zo oprecht als de lach die 

normaal het handelsmerk is van het 
21-jarige multitalent.

Dat had vermoedelijk alles te 
maken met de manier waarop 
Pieterse het hoogtepunt van het 
crossseizoen moest ‘ondergaan’.  
Op trainingskamp was ze een paar 
dagen flink ziek geweest, terwijl ze 

zo naar het WK had uitgekeken. In 
de wereldbeker van Benidorm had 
ze een prachtig gevecht geleverd 
met Fem van Empel, de uittredende 
wereldkampioene. Weliswaar 
verloor ze in extremis, maar ze 
waren aan elkaar gewaagd, vond ze.
Of een topfitte Puck Pieterse haar 
leeftijdgenote die dit seizoen vrijwel 
overal domineerde op het loodzware 
parcours van Tábor serieus partij 
had kunnen bieden, is nog maar de 
vraag. Daarvoor reed de Brabantse 
te foutloos en maakte ze in de 
zuigende modder continu gebruik 
van haar grote fysieke vermogen. 
Haar grootste uitdagers Lucinda 
Brand, Puck Pieterse en een beetje 
Ceylin Alvarado mochten alleen bij 
de start enige hoop koesteren, al na 
enkele minuten was die vervlogen 
en groeide de voorsprong van Van 
Empel gestaag.
Pieterse schudde Brand van zich af 
en leek op weg naar zilver, dezelfde 
medaille als een jaar eerder. Maar 
plots vloeiden de krachten uit haar 
lichaam en de onverzettelijke Brand 
zag haar kans schoon. 
  
De Amersfoortse wenste zich voor 
de microfoon van de NOS niet te 
verschuilen achter een gebrekkige 
voorbereiding. Ze kon niets met 
’wat als’ ze niet ziek was geworden. 
‘We zullen het nooit weten. Ik heb 
goed kunnen trainen, dus ik weet 
niet hoeveel effect het heeft gehad. 
Ik ben blij dat ik op het podium ben 
geëindigd na zo’n week, maar ik 
hoopte hier te winnen. Het was een 
eerlijk parcours. Ook al zat er voor 
mij niet meer in, ik wilde wel door 
blijven koersen. Want het is mooi 
om hier te rijden. Tsjechische fans 

zijn altijd erg luid en erg goed in het 
aanmoedigen.’

Kettingbreuk
Tábor is een parcours dat Lars van 
der Haar altijd welgezind is geweest. 
Op het WK van 2024, zondag 4 
februari keerde de Tsjechische 
blubber zich tegen hem. De 32-jarige 
Woudenberger kreeg te maken met 
een gebroken ketting en weg was 
een topklassering. Mathieu van der 
Poel had geen weet van de terugval 
van zijn landgenoot. De topfavoriet 
was meteen na de start vertrokken 
en soleerde oppermachtig 
naar zijn zesde wereldtitel. Op 
gepaste afstand eindigden Joris 
Nieuwenhuis en Europees kampioen 
Michael Vanthourenhout als tweede 
en derde.
Van der Haar was na een slechte 
start voor de zoveelste maal 
dit seizoen veroordeeld tot een 
inhaalrace. Dat deed hij uitstekend. 
De terriër was opgerukt naar 
plaats vijf tot een mechanisch 
probleem de nekslag betekende.  
Hij kwam uiteindelijk als vijftiende 
over de finish. ‘Bij de start slipte 
mijn achterwiel door. Maar ik had 
superbenen en het lukte om terug 
te komen. Plaats vier of vijf zat er 
nog wel in. En dan breekt de ketting. 
Ik heb geloof ik wel anderhalve 
kilometer moeten lopen. Natuurlijk 
ben ik teleurgesteld maar wanneer 
het zo duidelijk materiaalpech 
is geweest kun je het makkelijk 
plaatsen.’
Voor de Woudenberger is het seizoen 
nog niet voorbij. Hij heeft zijn zinnen 
gezet op het X20-klassement waarin 
hij met nog twee crossen te gaan de 
leiding heeft. 

Puck Pieterse (hier op archiefbeeld) bij het behalen van een derde plek op het WK veldrijden: ‘Ik ben blij dat ik op het 
podium ben geëindigd na zo’n week, maar ik hoopte hier te winnen’.  Foto: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.
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Wij zoeken collega's!
Chauffeurs (Bakwagen / Trailer / Kraanwagen / Kooiaap)

interesse? 
Neem contact op met Jacowien Broekhuizen op 030-2613296 
of via mail: jacowien.broekhuizen@kuijflogistics.nl | Of kijk op 
onze website voor meer informatie www.kuijflogistics.nl 

tel. 0348-551329
www.bergstrabv.nl

Kwaliteit is onze reclame!!

EST. 1977

TEGELZETBEDRIJF

van Woudenberg

Met 40 jaar werkervaring bent u bij ons aan het juiste adres voor alle tegel en natuursteen 
werkzaamheden. Wij installeren complete badkamers en sanitaire ruimtes waar wij u voorzien van 

advies en installatiewerk. 

Wij zien u graag in onze showroom aan de Graaf van Lynden van Sandenburgweg 33 in Cothen.

T. 0343 – 562 370  |  E. info@tegelzetbedrijfwoudenberg.nl  |  W. www.tegelzetbedrijfwoudenberg.nl

Voetbaltrainer Sebastian Verhoeve verlaat zijn jeugdliefde VVZA

‘Sparta Nijkerk is een mooie vervolgstap’

Door Marcel Koch

AMERSFOORT - In december 
vorig jaar werd de welbespraakte 
Verhoeve door Sparta Nijkerk 
benaderd. 

Het belletje kwam out-of-the 
blue, vertelt Verhoeve. ‘Ik voelde 
me zeer vereerd dat ze mij op het 
oog hadden voor de functie van 
assistent. Eerlijk gezegd had ik ook 
weinig bedenktijd nodig, ik zie het 
als een mooie vervolgstap van mijn 
trainerscarrière. Sparta is een mooie 
club met een goede naam in de 
regio.’ 

Bij de Nijkerkse zaterdagdivisionist 
treft de 43-jarige Verhoeve - geboren 
en getogen in Amersfoort, maar 
inmiddels al even woonachtig in 
Zwolle - een oude bekende: trainer-
coach Bert van Hunenstijn (54). 
Hij is door de Nijkerkse divisionist 
aangetrokken als opvolger van Eric 
Speelziek. 

Verhoeve: ‘Ik ken Bert nog uit 
de periode dat ikzelf bij DVS’33 
voetbalde. Nadien is het contact met 
hem altijd gebleven. Ik denk dat Bert 
voor mij een ideale leermeester kan 

zijn. Hij is door de wol geverfd en 
ook nog eens een prettig persoon 
in de omgang. Slim is-ie ook. We 
hebben al een paar inhoudelijke 
gesprekken gevoerd over de 
invulling van mijn rol als assistent. Ik 
kijk uit naar onze samenwerking.’ 

Vakidioot
Het warmdraaien op het aanstaande 
werk bij zijn toekomstige 
‘werkgever’ in het Gelderse Nijkerk is 
zoetjesaan al begonnen. Verhoeve: 
‘Alles wat ik van Sparta op YouTube 
en online kan vinden neem ik al tot 
me.’ 

Spreekt hier de vakidioot pur sang? 
Verhoeve: ‘Ik kan niet ontkennen 
dat ik bezeten ben van het spelletje. 
Bijna dagelijks ben ik met voetbal 
bezig, ja. Voetbalmaniakaal hebben 
ze me hier bij VVZA ook wel eens 
genoemd. Ik begrijp die kwalificatie 
wel hoor, want met name over 
tactische details kan ik urenlang 
bomen. Als ik aansta, blijf ik praten. 
Soms is het misschien ook wel too 
much, maar ja, die bezetenheid 
zit nu eenmaal in me. Ik ben een 
liefhebber en wil me het trainersvak 
zo goed mogelijk eigen maken. 

Zo kijk ik onze wedstrijden ook 
meerdere keren terug.’
Vervolgt in één adem door: ‘Voor 
een paar seizoenen terug heb 
ik bij VVZA de video-analyse 
geïntroduceerd. Toen ik de spelers 
met videobeelden confronteerden 
stonden ze aanvankelijk wel even 
raar te kijken, maar inmiddels zijn 
ze ervan overtuigd dat ze er hun 
voordeel mee kunnen doen.’ 
Best uitzonderlijk video-
analyses tonen aan spelers op 
derdeklasseniveau, toch? Verhoeve: 
‘We zijn al lang niet meer de enige 
club. Ik hoor om me heen steeds 
meer collega-trainers die er gebruik 
van maken.’

Jeugdliefde
Sparta Nijkerk is voor straks, 
nu telt VVZA, de Amersfoortse 
club waar hij al zes seizoenen 
als hoofdverantwoordelijke aan 
het roer staat. De club is zijn 
jeugdliefde bovendien. ‘Ik wil met 
VVZA het seizoen goed afsluiten’, 
zegt hij expliciet. ‘het liefst met 
een periodetitel, dat zou een 
mooi afscheid zijn. Ik ben ervan 
overtuigd dat we daartoe in 
staat zijn. We hebben een matige 

seizoenstart gekend, maar vlak 
voor de winterstop waren we 
weer op ons niveau en hopelijk 
trekken we die lijn in de tweede 
seizoenshelft door.’

Verhoeve, in het 
dagelijks leven docent en 
studieloopbaanbegeleider, doet zijn 
verhaal deze druilerge dinsdagavond 
in de helverlichte bestuurskamer 
van VVZA waar een reeks ingelijste 
oude elftalfoto’s de wanden sieren. 
‘Ik geloof dat ik zo’n beetje op elke 
elftalfoto sta’, merkt Verhoeve met 
een glimlach terloops op. 

Zo gek is dat niet. Verhoeve 
heeft een rijk verleden bij VVZA 
(Voetbalvereniging Zeehelden 
Amersfoort). Als begenadig 
jeugdspeler en speler van het eerste 
werd hij door clubwatchers liefdevol 
aan de borst gedrukt. ‘Ik schat 
dat ik hier zo’n 260 wedstrijden in 
het eerste heb gespeeld. Op mijn 

zeventiende debuteerde ik. De club 
zit in mijn hart’, meent Verhoeve. 
‘Als trainer heb ik hier ook altijd naar 
tevredenheid gewerkt.’

Uitgeleerd
Gevraagd of hij na zes jaar zo 
langzamerhand niet uitgeleerd 
was bij VVZA, antwoordt Verhoeve 
ontkennend. ‘Dat gevoel heb ik 
zeker niet. Ik denk dat je als trainer 
nooit uitgeleerd bent.’ Niettemin 
Sparta komt als geroepen. ‘Ik zie 
het als een uitgelezen kans om mij 
verder te ontwikkelen als trainer. 
Bovendien ben ik erg benieuwd 
hoe ik me verhoud op een hoger 
amateurniveau. Ik weet zeker dat ik 
een zinvolle bijdrage kan leveren, 
daar twijfel ik geen moment aan, 
tegelijkertijd zal ik mijn ogen goed 
de kost geven. Als gezegd denk ik dat 
ik van Bert veel kan opsteken.’
Hij besluit: ‘Sparta Nijkerk krijgt hoe 
dan ook een gedreven en bezeten 
assistent-trainer.’ 

Bezeten. Bezield. Transparant. Eerlijk. Ambitieus. Zie hier de karaktertrekken 
van Sebastian Verhoeve in trainingspak. De huidige hoofdtrainer van de 
zaterdagderdeklasser VVZA uit Amersfoort wordt komend seizoen assistent-trainer 
bij Sparta Nijkerk dat uitkomt in de derde divisie van het zaterdagvoetbal. Verhoeve: 
‘Bij Sparta krijg ik de kans om mij als trainer verder te ontwikkelen.’ 

EERLIJKHEID EN OPENHEID 
AMERSFOORT - De fascinatie voor 
het trainersvak begon al in de tijd 
dat Verhoeve zelf nog in de jeugd 
van VVZA speelde. 
‘Ik vond het leuk om de jongste 
jeugd training te geven. Dat deed 
ik puur op eigen kennis, gevoel 
en intuïtie. Later heb ik ook nog 
de A1 van VVZA onder mijn hoede 
gehad. Het leidinggeven zat al 
vroeg in me’, vertelt Verhoeve die 
in het bezit is van trainerslicentie 
UEFA B. 
Als voetballer kwam Verhoeve 
afgezien van VVZA uit voor 

IJsselmeervogels, DVS’33 en SO 
Soest. ‘Fysiek heb ik gedurende 
mijn spelersloopbaan nogal wat 
tegenslagen gehad.’ Uiteindelijk 
stopte hij op 33-jarige leeftijd. 
‘Waarna ik mijn aandacht naar het 
trainersvak verlegde.’ 
Rest nog een zin over zijn 
eerlijkheid en openheid: Verhoeve 
deelde onlangs op sociale 
media het bericht dat hij niet 
was toegelaten op de cursus 
UEFA A. Hij begreep de afwijzing. 
Verhoeve: ‘Ik vond mezelf niet 
goed genoeg in het gesprek.’

“Dranken, Food en Non-Food”

Horecagroothandel Scheerder
Textielweg 20 
3812 RV Amersfoort
T. 033 247 27 60
E. verkoop@scheerderbv.nl | W. www.scheerderbv.nl

Sebastian Verhoeve: ‘Met name over tactische details kan ik urenlang bomen’.  Foto: Marcel Koch.

‘Ik kijk uit 
naar onze 
samenwerking’

‘Ik kan niet 
ontkennen dat 
ik bezeten ben 
van het spelletje’

‘Ik wil met VVZA 
het seizoen goed 
afsluiten, het liefst 
met een periodetitel’

Behaal je trainingsdoel met de slimme 
krachttoestellen van EGYM 

 

www.fysioamersfoort.nl 

Schothorsterlaan 80 
3822 NB Amersfoort 
033 – 480 09 42 
 

Spiertraining geschikt 
voor iedereen, 

makkelijker, leuker & 
motiverender. 

 
 

 
 Amstel Housing Utrecht
  Jutfaseweg 247
  3522HS Utrecht

           030 6055 655
           utrecht@amstelhousing.nl

W O N I N G  V E R H U R E N ?  

 W I J  Z O E K E N  W O N I N G E N  V O O R  E X P A T S    

no cure no pay
gratis oriënterend gesprek

Verhuur, verkoop en beheer van woningen
en appartementen in de regio Utrecht
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Papiermolen 26  3994DK Houten 030-2072614 info@huisenduidelijkhypotheken.nl

Huis & Duidelijk hypotheken 
Voor transparant en eerlijk advies. 

Zo weet je van te voren waar je aan toe bent.

Wil jij goed advies? Neem dan contact met ons
op. Het eerste gesprek is op onze kosten en de

koffie staat klaar!Strijkviertel 7 
3454 PG De Meern
Tel. 030-6661690
rosenboom@schadenet.nl  |  www.schadenetrosenboom.nl

Autoschadebedrijf Rosenboom 
in De Meern/Utrecht behoort 
tot de Schadenet franchise 
organisatie, een kwalitatief 
hoogstaande groep ondernemers 
in autoschadeherstel. Zo genieten 
wij van de voordelen van een 
schadeketen zonder daarbij 
onze eigen zelfstandigheid 
en flexibiliteit te verliezen. 
Bovendien zijn wij zo een serieuze 
partner voor verzekeringen, 
leasemaatschappijen en 
natuurlijk de particulier.

Vermeer-Tegelzetbedrijf

Zwijnsbergen 27, 3921 DV Elst (Utr)
06 23440103
http://vermeer-tegelzetbedrijf.nl

DREAM HOSTING
WWW.DREAM-HOSTING.NET

Webhosting voor iedereen

Voor al uw:
• Web hosting
• Wordpress hosting
• Joomla hosting
• Webwinkels
• VPS hosting
• Domeinnamen

Nu 50% korting op de 1ste

factuur met kortingscode:

SPORT

Strijdbare judoka Esmé Scherrenberg hoopt terug te komen op topsportniveau

Flink opbouwen na zware operatie
Door Roberto Cancian

IJSSELSTEIN – Afgelopen jaar 
kreeg Esmé Scherrenberg een flinke 
klap te verwerken. De inmiddels 
20-jarige judoka moest er rekening 
mee houden dat judoën op 
topsportniveau er niet meer in zat. 

Na een zware operatie wil de 
topsportster het echter niet 
opgeven. ‘Al bijna mijn hele leven 
liep ik rond met een progressieve 
scoliose, een vergroeiing van de 
wervelkolom. Het afgelopen jaar 
was de situatie zo verslechterd dat 
ik niet meer om een operatie heen 
kon’, geeft ze aan.

Eind september werd de talentvolle 
judoka geopereerd. ‘Er zijn 
twee titanium staven langs de 
wervelkolom geplaatst en er zijn 
zestien schroeven ingedraaid. Ik 
mag, nadat ik stapje voor stapje 
begon, nu weer alles doen maar 
ben wel een stuk beweeglijkheid 
kwijt. Het was de eerste tijd na 
mijn operatie alsof ik de hele tijd 
een zware rugzak op mijn rug 
had en bijna achter over viel.’ De 
operatie was noodzakelijk voor 
haar gezondheid aangezien Esmé 
Scherrenberg van jongs af aan met 
de progressieve scoliose moest 
leren leven. ‘Door die bochten in 
mijn rug had ik iedere dag pijn, toch 
weerhield het mij niet om iedere dag 
het beste uit mijzelf te halen.’ 

Het ging wel gepaard met veel 
pijnstillers en fysiobehandelingen. 
‘Tijdens de trainingen zocht ik 
altijd de grens op.’ Het leverde 
Esmé Scherrenberg, die voor haar 
operatie op Papendal trainde, 
mooie prestaties en overwinningen 
op. ‘Wie kan zeggen dat ze 
met flinke bochten in haar rug 
Nederlands kampioen is geworden 
en veel mooie medailles heeft 
gewonnen op internationale 
toernooien’, zegt ze met een zuinige 
lach. Het is een lach met een traan 
aangezien ze nog een weg te gaan 
heeft. Ze probeert niet te veel te 
denken aan de grote angst dat 
ze topsport wel kan vergeten. Ze 
wil vooral denken in kansen en 
mogelijkheden. ‘Ik ben strijdbaar en 
wil proberen om terug te keren op 
het hoogste niveau. Wel is het zo dat 
ik niet iemand ben die op de mat 
staat om mee te doen. Wanneer ik 
daar sta dan wil ik winnen. Altijd.’ 

Perfectionist
Wanneer Esmé Scherrenberg het 
over haar winnaarsmentaliteit 
heeft, dan knikt haar moeder. 
‘Ze is echt een perfectionist’, 
zegt ze. Esmé Scherrenberg 
had ruim drie jaar terug 

ook pech toen ze het Europees 
kampioenschap moest missen 
vanwege de coronapandemie. ‘Als 
Nederlands kampioen had ik daar 
zo naar uitgekeken.’ Nu weet ze 
dat ze alles stapje voor stapje moet 
doen. Alles ook weer moet leren. 
Het kost haar zichtbaar moeite 
omdat ze zo graag wil. ‘Ik moest na 
de operatie weer leren lopen, het 
voelde allemaal strak en weinig 
meewerkend. Ik kon nauwelijks 
buigen.’ 

Wanneer ze daarna de foto laat 
zien van de wervelkolom van voor 
en na de operatie, met de zestien 
schroeven die het bij elkaar houden, 
dan is dat goed voor te stellen. 
‘Ik ben na de operatie ook vier 
centimeter langer. Wel lijkt het alsof 
mijn heupen scheef staan terwijl 
ze nu juist recht staan.’ Ze was zo 
gewend aan hoe haar lichaam 
was, dat ze nu nog steeds moeten 
wennen aan haar lichaam zoals het 
eigenlijk al hoorde te zijn. 

Gat
Door de maanden heen, heeft ze 
erover leren praten. De ene keer 
gaat dat makkelijker dan de andere 
keer. ‘Het is mentaal een pittige tijd 
geweest en dat is het nu nog. Ik ben 
op 7-jarige leeftijd begonnen met 
judo en het is nog steeds alles voor 
mij. Ik wil ook liever geen afstand 
nemen van de sport. Wel moet ik 
aan mijn gezondheid denken.’ Dat 
ze alweer aan judo denkt, dat zegt 
genoeg nadat ze voor haar operatie 
ervan uit ging dat het definitief 
klaar was. ‘De steun die ik voor de 
operatie heb ontvangen was enorm. 
Nu is dat nog steeds zo. Dat geeft 
me veel kracht om met mijn coach 
te blijven kijken wat mogelijk is. De 
hoop om weer te kunnen vlammen 
op de mat, heb ik altijd voorzichtig 
uitgesproken. Dat is wat ik het liefste 
doe. Ik ben nooit een trainingsbeest 
geweest, ook vanwege de pijn, maar 
nu zou ik er alles voor over hebben.’ 

Het gat waarin ze viel na de operatie 
is haar tegengevallen. ‘Dat heb ik 
lichtelijk onderschat. Het is niet alleen 
een klap geweest op lichamelijk vlak 
maar zeker ook op mentaal en sociaal 
vlak. Van iedere dag hard trainen met 
gezellige mensen naar veel alleen zijn 
is lastig. Dat voelde best eenzaam 
en alleen.’ Esmé Scherrenberg had 
gehoord dat ze na de operatie zeker 
drie maanden niets mocht 
doen. Sneller dan 
gedacht was 
ze 

alweer in het zwembad te vinden om 
baantjes te trekken. Ook ging ze als 
coach alweer mee op trainingskamp. 
‘Dat was fijn. We hebben in Utrecht 
ook een hecht clubje.’ Ook pakte 
ze haar bijbaan weer op. ‘Ik werk in 
IJsselstein in het zwembad en bij 
Van der Valk in Vianen. Daar draai 
ik diensten van drie uur en mag ik 
aangeven hoe het gaat. Heel fijn.’ 

Opbouwen
Dat gevoel overheerst ook wanneer 
ze aan de judomat denkt. ‘De kans 
dat ik weer de mat op ga, die is 
zeker aanwezig. De toekomst moet 
uitwijzen of het lukt. Ik heb na fysieke 
inspanning een flinke reactie in 
mijn spieren. Ik ben ook aan 
het opbouwen dus dat is 
ook wel logisch. Je gaat 
compenseren met je 
lichaam zodat je de pijn 
ook elders voelt.’ 
Momenteel gaat 
Scherrenberg twee 
keer in de week 
naar de fysio-
therapeut waar 
ze de nodige 
oefeningen 
doet en 
wordt 
‘losge- 
maakt’, 
zoals ze het 
noemt. ‘Op 
de mat kan 
ik inmiddels 
wat 
draaiingen 
maken en met 
elastiek gewichten 
werken. Ook kan ik met 
de machine werken aan mijn 
worpen waarbij ik mijn arm en 
heup gebruik. Het gaat op zich 
goed en begint ergens op te lijken. 
Het blijft echter van week tot week 
kijken wat mogelijk is en wat het 
lichaam aan kan.’ Over een paar 
weken hoopt ze op de mat mee te 
kunnen draaien. Al met al is ze, 
zeker achteraf, blij dat ze de stap 
heeft genomen. ‘ Af en toe kijk 
ik op die foto en denk ik, dat is 
best wel cool hoe ze dat gedaan 
hebben. Door de schroeven 
voel ik dat mijn houding heel 

anders is. Ik sta recht en heb een 
mooie houding.’ Ze heeft geleerd dat 
ze één ding per dag moet doen. ‘Dat 
werkt het best voor 
me. Over een 
paar weken 

verwachten ze dat ik op de mat weer 
mijn roteringen kan doen. Mooi om 
naar uit te kijken.’

‘Ik ben strijdbaar 
en wil proberen 
om terug te keren 
op het hoogste niveau’

‘Het is niet alleen een klap 
geweest op lichamelijk 
vlak maar zeker ook op 
mentaal en sociaal vlak’

Judoka Esmé Scherrenberg 
intensiveert heel langzaam 
haar training na een pittige 
operatie: ‘Het gaat op zich 
goed en begint ergens op te 
lijken’. Foto: Roberto 
Cancian.

Opweg kunststof kozijnen staat voor kwaliteit, vakmanschap en ervaring. 
We hechten veel waarde aan de persoonlijke aandacht en tijd voor elke 
klant. We zijn officieel dealer van ALKU kunststof kozijnen. 

Drenthehaven 22  |  3433 PB Nieuwegein
Tel:   030-2077060  |  Web: opwegkg.nl
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Door Robert Jan van der Horst

UTRECHT – Het was bij zijn 
nieuwjaarsrede dat Henk van 
den Brink (65) verwachtte enige 
tijd nodig te hebben voor zijn 
‘inburgering’ bij SV Zeist een feit zou 
zijn. 

Amper een maand later ziet hij 
van alles op zich af komen. Van de 
renovatie en nieuwbouw van de 
kleedkamers tot het beschadigde 
dak van de fraaie, gezichtsbepalende 
houten tribune. ‘Die staat symbool 
voor onze vereniging. Er is me alles 
aan gelegen die tribune weer in al 
haar glorie te herstellen.’

Maar niet alleen het onderkomen 
langs het hoofdveld dient te 
worden teruggebracht in haar oude 
luister. Ook SV Zeist dient, wat 
Van den Brink betreft, weer een 
vooraanstaande rol te spelen in 
het Zeister voetbal waar Jonathan 
en Saestum de leidende clubs 
zijn. ‘Toen ik op m’n zesde bij SV 
Zeist ging voetballen, was dat de 
toonaangevende voetbalclub. 
Niet Jonathan. Nu zijn de rollen 
omgedraaid en is Jonathan de 
grootste met een wachtlijst bij de 
jeugd, zo heb ik me laten vertellen. 
Archivaris Herbert van Rees, zie 
pagina 19 van deze krant, is nog mijn 
leider geweest bij SV Zeist.’

Samenwerking
En dat is Van den Brink een doorn 
in het oog. Al misgunt hij Jonathan 
het succes allerminst. ‘Ik heb er 
twee zoons voetballen: Levi en 
Dico. Maar waarom zou je niet tot 
een soort samenwerking kunnen 
komen? Wij, bij SV Zeist, willen graag 
weer een volwaardige jeugdafdeling 
realiseren. Stuur die ‘wachtlijsters’ 
naar ons, dan kunnen ze direct 
voetballen. Daar staat natuurlijk 
ook iets tegenover. Als blijkt dat 
die jongens heel goed kunnen 
voetballen en ze op divisieniveau 
kunnen spelen, dan kunnen ze, 
wat mij betreft, weer terug naar 
Jonathan. Wat wij willen is de 
jeugdafdeling aanpakken: goede 
trainers neerzetten en trainen 
volgens een bepaalde methodiek. 
Binnenkort hopen we de uitgewerkte 
plannen te kunnen presenteren.’

Het kan niet zo zijn dat een aantal 
kinderen bij de ene vereniging niet 
kan sporten omdat er een wachtlijst 
is, terwijl ze bij een andere club met 
open armen worden ontvangen, 
stelt Van den Brink. ‘Zelf ben ik 
ook nog trainer bij SV Zeist van het 
tweede zaterdagelftal. Een groep 
jongens, samengesteld uit zeven 
verschillende nationaliteiten. Het 
onderstreept, mijns inziens, het 
maatschappelijk belang van de 
sport.’

Plannen
Het is één van de vele plannen 
die Van den Brink, directeur van 
kinderopvang Kiekeboe, op twintig 
locaties in Zeist en (nabije) regio, 
en opvolger van ‘monument’ Evert 
Terpstra (81) die – verdeeld over 
twee periodes – zeventien jaar 
aan het roer stond aan de Huis 
ter Heideweg 19. Terpstra werd 
bij zijn afscheid, november 2023, 
door de Nederlandse voetbalbond 
onderscheiden met de gouden 
KNVB-speld. Sporen die Van den 
Brink nog moet zien te verdienen in 
de sportwereld.

Op maatschappelijk vlak maakte 
hij de laatste twintig jaar naam 
als directeur/eigenaar in de 
kinderopvangen, maar eerder 
timmerde de ras-ondernemer, zoals 
Van den Brink zichzelf omschrijft, 
aan de weg als leidinggevende 
(regio verantwoordelijk) 
bij landelijk opererende 
schoonmaakbedrijven. Hij weet dus 
van wanten en weet de handen uit 
de mouwen te steken.

Maar dat laatste is nu precies wat 
hij niet wil gaan doen. Tenminste 
niet in de absolute betekenis van 
de uitdrukking. Van den Brink: ‘Als 
er bij SV Zeist een feestavond was 
geweest, stond mijn gewaardeerde 
voorganger de volgende dag de 
kantine schoon te maken. Dat doe ik 
dus niet. Hetzelfde met het 110-jarig 
bestaan dat op 28 maart op ons 
afkomt. Er gingen allerlei plannen en 
geruchten rond. Maar niet één van 
die initiatieven kwam bij het bestuur 
terecht. Wie gaat het betalen, was 
mijn vraag toen ze bij me kwamen?’

Visie
Het is duidelijk dat Van den 
Brink een strakke organisatie 
wil neerzetten waar ieder zijn 
taak heeft en zich daaraan heeft 
te houden. ‘Dat geldt voor de 
ouders, de trainers, de leiders, de 
kantinebeheerder en noem maar 
op. Ieder is verantwoordelijk voor 
zijn of haar deel van de organisatie. 
Het is belangrijk het beleid op papier 
te zetten, een plan te hebben. Daar 
heeft het volgens mij de laatste jaren 
aan ontbroken. Er was geen visie. 

Als het aan mij ligt, gaat er wel wat 
veranderen. Nog een voorbeeld? 
De eerste selectie bestaat uit 28 
man. Daar moet het mes in, want 
dat betekent dat de club 28 keer 
contributie misloopt. Daarover 
ga ik met onze gedreven, goede 
en ambitieuze hoofdtrainer Alvin 
Veldhuizen wel over in discussie, ja.’

De beleidsmatige ommezwaai op 
sportpark Dijnselburg, die Van den 
Brink voorstaat, klinkt wellicht 
vreemd uit de mond van de man 
die na zijn juniorenperiode SV Zeist 
verruilde voor FZO, uitgerekend 
de gedroomde fusiepartner van 
het laatste jaar, of misschien wel 
de laatste jaren. ‘Ik was en ben 
een groot voorstander van de 
fusie, maar heb me bewust afzijdig 
gehouden van de besprekingen. Ik 
wilde er geen rol in spelen, wilde 
geen twee petten op en wilde 
ook maar het minste spoortje 
van belangenverstrengeling zien 
te voorkomen. Zo ben ik ook een 
voorstander van een samengaan 
met softbalvereniging Firebirds 
BSC, bekend van het traditionele 
Zeister Slot Toernooi, die ook op 
Dijnselburg speelt. Een omni-
vereniging, waarom niet? Samen sta 
je sterker.’

Actief
Bij FZO liep Van den Brink zich 
het vuur uit de sloffen. Hij was er 
trainer, leider, scheidsrechter en 
nog veel meer. Waarom dan toch 
weer op z’n ‘oude dag’ teruggekeerd 
naar jeugdliefde SV Zeist? ‘Ik werd 
gevraagd door Peter Delsing, een 
maatje van me. Ik heb SV Zeist 
altijd een prachtige vereniging 
gevonden met een mooie historie. 
Heb er mijn jeugd doorgebracht. 
Die club mag niet verdwijnen, 
want als voetbalclub alléén hangt 
je bestaansrecht aan een zijden 
draadje.’

Het was enige tijd zelfs enige tijd 
onzeker of Van den Brink überhaupt 
nog actief zou kunnen zijn. Dat 
hangt weer samen met lichamelijke 
tegenslag die hem vrij recent trof. 
‘Ik ben thuis van een keukentrapje 
gevallen en kwam precies op de 
beugel daarvan terecht. Daarbij 
werd mijn luchtpijp verbrijzeld en 
is mijn slokdarm beschadigd. Ik 
heb helemaal opnieuw moeten 
leren praten en eten. Daarnaast 
had ik lever – en hartfalen en ben 
ik geopereerd aan blaaskanker. Het 
heeft er om gespannen of ik het zou 
overleven, ik ben heel ernstig ziek 
geweest.’

Maar zie. Langzaam gaat het met 
Henk van den Brink de goede kant 
op. Zoals er voor de gehavende 
tribune, de renovatie van vier 

kleedkamers en de bouw van twee 
nieuwe, plus gebruiksruimtes, en de 
festiviteiten ter gelegenheid van het 
110-jarig bestaan (een erewedstrijd 
en een feestavond op 30 maart) 
eveneens een oplossing is gekomen. 
‘Ik sta ’s ochtends om vijf uur op, 
ga een uurtje met mijn honden 

wandelen en ga om zes uur aan het 
werk. Om twee uur ’s middags zit 
mijn dag er op en sta ’s avonds op 
het trainingsveld. Daar haal ik mijn 
energie uit. En ik denk dat mijn 
plannen met SV Zeist te realiseren 
moeten zijn. Tenminste, als mijn 
gezondheid 100% is.’

Voorzitter Van den Brink wil met SV Zeist andere weg inslaan

‘Als voetbalclub alléén hangt je 
bestaansrecht aan een zijden draadje’

SV Zeist-voorzitter Henk van den Brink: ‘Ik heb SV Zeist altijd een prachtige 
vereniging gevonden met een mooie historie.’ 

Foto: SV Zeist / Henk van den Brink.

 

 

Uw partner voor incidentele- of structurele officeoplossingen

KFA FABRIC SPECIALITIES

Gefeliciteerd met het 
110-jarige jubileum 

van SV Zeist. 

JT-shop: uw online adres voor ventilatie, 
verwarming, airco en meer!
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Een breed aanbod producten voor verwarming, koeling en verduurzaming

In ons assortiment vindt u diverse oplossingen om uw woning of bedrijfspand 
te verbeteren op het gebied van verwarming, het binnenklimaat, warm water en 
duurzaamheid. Van complete aircosystemen inclusief montage tot een simpel 
ventilatieventiel of een vervangende boiler, binnen onze webshop heeft u het zo 
gevonden. Let wel op, sommige van onze producten moeten verplicht geïnstalleerd 
worden door een deskundige installateur met de juiste certifi caten.

Floridadreef 56  |  3565 AM Utrecht  |  Tel: 030 - 8782125  |  www.jt-shop.nl

KunststofKozijnExpress 
staat altijd klaar 
voor jou !!

0610164836
info@kunststofkozijnexpress.nl

kunststofkozijnexpress.nl

Openingstijden
Ma 13:00 - 18:00
Di 09:30 - 18:00
Wo 09:30 - 18:00
Do 09:30 - 18:00
Vr 09:30 - 21:00
Za 09:30 - 17:00
Zo Gesloten
Aangepaste openingstijden
Vrijdag koopavond

Ik koop lokaal bij SPORT 2000

Alle SPORT 2000 winkels in Nederland worden geëxploiteerd 
door zelfstandige ondernemers. Iedere winkel bepaalt zijn 
eigen assortiment met een eigen specialisatie in een bepaal-
de sport.Variërend van hardlopen, voetbal, tennis, hockey tot 
aan wintersport. Wanneer je bij SPORT 2000 koopt, ontvang 
je niet alleen het allerbeste sportadvies, je support ook nog 
eens jouw local hero.

SPORT 2000 ZEIST
Voorheuvel 29, 3701 JA Zeist
030-6933687
info@sport2000zeist.nl

Op zoek naar een schilder of timmerman in 
omgeving Zeist? Wij helpen u graag met uw 
volgende klus. Binnen en buiten schilderwerk, 
reparaties, kozijnen, glaswerk & meer.

NEEM CONTACT MET ONS OP VOOR 
EEN VRIJBLIJVENDE OFFERTE
Bel: +31 6 51377082

SCHILDER- EN TIMMERBEDRIJF

KESLER EN VAN BEEK
wij feliciteren Sv zeist 

met hun 110 jarig jubileum

uw partner in
circulair ICT management

www.delareytrading.nl

uw partner in
circulair ICT management

www.delareytrading.nl
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Door Robert Jan van der Horst

ZEIST – Wie iets over de 
geschiedenis van SV Zeist wil 
weten, komt onherroepelijk uit bij 
Herber van Rees (nu nog 83, maar 
op 17 maart 84 jaar oud). Zeker 
twintig uitpuilende ordners heeft 
de voormalige bankmedewerker 
over de roemrijke historie van de 
paarswitten. ‘Digitaliseren doe ik 
niet aan. Ik knip alles uit. Het is een 
liefhebberij. In die mappen staat 
van alles. Vooral van de laatste 
dertig jaar.’

Van Rees behoort tot de notabelen 
van de club. Net als zijn zwager 
Cees van Kleef (85), met wiens zus 
hij in 1965 verkering kreeg en later 
zijn vrouw werd. En niet te vergeten 
Jan Outshoorn (88 inmiddels) die 
zich in de betaald voetbalperiode 
van SV Zeist – van 1955 tot 1961 
– op het voormalige, roemruchte 
complex De Koeburg nog semi-
professional mocht noemen. 
‘De familie Van Cleef was heel 
voetbalminded’, herinnert Van Rees 
zich. ‘We gingen overal op de fiets 
naar toe. Naar Hilversum, Bussum, 
noem maar op. Ik moet zeggen dat 
mijn vrouw heel meegaand was.’

Heel veel dikker zal het 
archief van SV Zeist, gezien de 
ontwikkelingen van social media 
en internet,  vermoedelijk niet 
meer worden. De heldendaden van 
de legendarische – en inmiddels 

overleden – sterspeler Teus van 
Reenen zijn immers al te uit en te 
na beschreven en gearchiveerd. 
‘Vroeger knipte ik nog verslagen uit, 
maar die lees je die tegenwoordig 
niet meer in de krant. Ja, zo af en 
toe een foto, dan heb je het ook wel 
gehad. Nu hou ik nog de standen 
bij.’

Inzet
Van Rees woonde in Driebergen 
toen hij op 17-jarige leeftijd lid 
werd van SV Zeist. Voetbaltechnisch 
gezien was hij geen hoogvlieger. 
Hij speelde een jaartje in de 
jeugd en keepte een seizoen in 
het vierde of vijfde elftal. ‘Daar 
hield het voor me op.’ Maar des 
te verdienstelijker was zijn inzet 
voor de vereniging. Hij werd 
onder meer leider (onder meer 
van de huidige voorzitter Henk 
van den Brink), jeugdsecretaris 
en wedstrijdsecretaris (van 1962 
tot 1988).  Nog is hij op sportpark 
Dijnselburg, bosrijk, leunend 
tegen Huis ter Heide, op zaterdag 
te vinden in de bestuurskamer als 
gastheer. Zijn inzet leverde Van 
Rees een benoeming op tot Lid van 
Verdienste en tot Erelid. ‘Daar ben 
ik trots op.’

Wie iets van de historie wil weten, 
kent het adres. Van Rees is dé 
vraagbaak van SV Zeist. ‘Nee, 
de jongeren hebben niet zoveel 
interesse in de geschiedenis. 
Mijn geheugen is gelukkig nog 

goed, maar ik kan niet alle vragen 
beantwoorden. Veel kan ik 
opzoeken.’ 

Gemeente
Mogelijk dat hij uitkomst kan bieden 
in de vraag wie er eigenaar is van de 
prachtige, karakteristieke houten 
tribune die het hoofdveld van SV 
Zeist siert en werd ‘meegenomen’ 
van De Koeburg. Bij een recente 
storm beschadigde een omvallende 
boom het dak, waarin ook nog eens 
asbest werd aangetroffen. Met het 
misfortuin werd, zo voelt het, ook 
nog eens het aangezicht van SV 
Zeist beschadigd. Op de vraag wie 
nu eigenaar van de tribune is, is Van 
Rees beslist. ‘De gemeente. Die heeft 
in de jaren negentig de tribune voor 
één gulden van ons gekocht en zou 
dus voor de kosten van het herstel 
moeten opdraaien.’

Herber van Rees is trots op zijn club 
en op de prestaties van dit moment. 
‘We staan er goed voor. Het zou mooi 
zijn als we kampioen werden. Nee, 
liever direct promoveren dan via de 
nacompetitie. Dat is een loterij, je weet 
het maar nooit.’ Maar even memorabel 
vindt Van Rees de traditionele 
plechtigheid rond de eerste 
thuiswedstrijd van het seizoen van het 
eerste elftal. ‘Dan legt de aanvoerder 
bloemen bij het oorlogsmonument 
op ons complex voor de vier gevallen 
SV Zeist-leden tijdens de Tweede 
Wereldoorlog. Ieder jaar weer is dat 
een indrukwekkend moment.’

Door Robert Jan van der Horst

ZEIST – Of SV Zeist over vijf jaar het 
volgende jubileum als zelfstandige 
voetbalvereniging viert? ‘Dat 
is een goede vraag en lastig te 
beantwoorden’, zegt Danny van 
Grondelle. Wel weet hij dat zijn club 
het komende lustrum, op 28 maart 
2024, nog zelfstandig is.
Veel had dat overigens niet 
gescheeld. Eigenlijk had met 
ingang van het huidige seizoen 
2023/2024 de voorbereiding op de 
fusie met plaatsgenoot FZO (Flats 
Zeist Oost) van start moeten gaan. 
Er was zelfs al vanuit de gemeente 
een procesbegeleider benoemd. 
‘Dat betekent onder meer dat je 
op het punt komt om bijvoorbeeld 
elkaars boeken in te zien’, aldus Van 
Grondelle, namens SV Zeist betroken 
bij de fusieplannen. ‘De besprekingen 
waren in een vergevorderd stadium. 
Maar op het laatste moment rok FZO 
zich terug. Er stond ineens een groep 
vrijwilligers op bij die club die de kar 
wilde trekken.’

Overweging
Geen hard feelings overigens bij 
SV Zeist. Van Grondelle, voormalig 
speler: ‘Ik hoop dat FZO de 

fusieplannen heroverweegt. Geen 
kwaad bloed wat ons betreft.’ Het 
was overigens niet de eerste keer 
dat in Zeist werd gesproken over een 
fusie. ‘Er zijn wel drie, vier pogingen 
geweest. Ook Patria was er ooit bij 
betrokken en er is zelfs sprake van 
geweest dat SV Zeist weg zou gaan 
van sportpark Dijnselburg.’
De meest recente fusiebesprekingen 
werden onder meer ingegeven door 
de moeilijke financiële positie en 
vooral de kwetsbaarheid van beide 
kleine clubs. Die hebben moeite een 
fatsoenlijke jeugdafdeling op poten 
te zetten waardoor de doorstroming 
naar het eerste elftal onder druk 
komt te staan. Van Grondelle, zelf 
jarenlang bassispeler bij SV Zeist 
(periode 1995-2005) en eerder bij 
plaatsgenoot Saestum: ‘Er zijn jaren 
geweest dat we geen O19-selectie 
hadden. Ideaal zou zijn dat je per 
lichting twee jeugdteams hebt. Daar 
kwamen zowel SV Zeist als FZO niet 
aan.’

Overdaad
Daarbij, Zeist is niet bij uitstek een 
voetbalgemeente, weet de man die 
eerder in de Jubileumcommissie 
zat ter gelegenheid het 100-jarig 
bestaan. ‘We vissen met teveel 

clubs in dezelfde vijver. Naast SV 
Zeist, Saestum en FZO zijn dat Patria 
en Jonathan. In de omliggende 
gemeenten zijn er Austerlitz en 
DOSC (Den Dolder). Dat is teveel 
van het goede. Zeist is meer een 
hockeygemeente met grote clubs als 
Phoenix en Schaerwijde. Ik denk dat 
binnen Zeist plaats is voor hooguit 
drie voetbalclubs. Welke? Dat zeg ik 
niet. Laat ik het houden op SV Zeist 
en nog twee verenigingen.’
Op dit moment gaat het SV Zeist 
voor de wind. Het eerste elftal doet, 
na de onverwachte degradatie van 
vorig seizoen, met streekgenoten 
Odijk en Bunnik ’73 mee om het 
kampioenschap van de vierde 
klasse B en speelt op zaterdag. Een 
afdeling ook waarin uitgerekend 
plaatsgenoot FZO zieltogend 
onderaan staat en onlangs de bij 
SEC vertrokken trainer Remco 
Claessens aanstelde in een poging 
de kroonjuwelen te redden.

Toekomst
Toch sluit Van Grondelle (53) zijn 
ogen niet voor de realiteit. ‘We 
staan er nu weliswaar sportief en 
financieel goed voor, maar dat kan 
over twee jaar weer helemaal anders 
zijn. En door zo’n coronapandemie 

zie je ook hoe kwetsbaar je bent 
als kleine club. Ik schat dat FZO en 
SV Zeist elk zo’n 250 leden hebben. 
Daar had je mooi één sterke club 
van kunnen maken. Het DNA leek 
te passen. Religie, afkomst, het 
speelt sinds het verdwijnen van 

de verzuiling geen rol meer. Het is 
nu ons kent ons. Ik kijk met mixed 
emotions terug op de periode van 
fusiebesprekingen. Binnen SV 
Zeist is het geen issue meer. Het is 
jammer, maar we gaan over tot de 
orde van de dag.’

Gemeente Zeist zou moeten opdraaien voor reparatiekosten tribune

‘In de jaren negentig voor één gulden gekocht’

Geen kwaad bloed bij SV Zeist na mislopen fusie

Het beschadigde dak van de hoofdtribune van SV Zeist. Wie draait er op voor 
de schade?  Foto: SV Zeist / Gerdi Groeneveld.

Danny van Grondelle: ‘We gaan over tot de orde van de dag’. 
Foto: SV Zeist/Henk van den Bink.

hoofdsponsor 
s.v. Zeist 
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06-20887744 | a.kaldenbach@planet.nl06-20887744 | www.kaldenbach.nu

Drukwerk 
Signing 
Promotie

Advertentie Kaldenbach.indd   1 25-02-21   14:00

Leedijkerhout 13
3991 AJ Houten
06 – 54 38 16 26
ben@hshbouw.nl

Installatietechniek - Dakbedekkingen

Rob Roosen
Leersum  06 539 131 39

Kaasspeciaalzaak Kees Oomen
Muntplein 7 
3437 AN Nieuwegein,
tel. 030 - 60 35 731

info@kaaszaakoomen.nl
www.kaaszaakoomen.nl

Openingstijden
Maandag Gesloten
Dinsdag 09:00-18:00
Woensdag 09:00-18:00
Donderdag 09:00-18:00
Vrijdag 08:30-18:00
Zaterdag 08:30-17:00 Door Roberto Cancian

UTRECHT - Zowel de mannen als 
de vrouwen van Squash Utrecht 
komen uit op het hoogste niveau 
van Nederland. De vrouwen waren 
al actief in de eredivisie, de mannen 
zijn na vijf jaar ook weer terug op het 
hoogste podium. ‘Het is uniek dat 
we met twee teams in de eredivisie 
uitkomen. We stoppen er veel tijd 
in en krijgen er veel voor terug’, zegt 
Joran Kruithof.

Kruithof is ruim twee jaar als 
clubmanager actief bij Squash 
Utrecht. ‘Ik speel zelf nu pas een 
kleine drie jaar squash en ben dus 
redelijk nieuw in de sport. Dat 
zorgt voor een mooie uitdaging.’ 
De 29-jarige Kruithof studeerde 
Sportmanagement en na zijn 
afstuderen was het voor hem vooral 
kijken wat bij hem paste. ‘Ik ben 
geboren in Dordrecht en op mijn 
twaalfde jaar naar Gorinchem 
verhuisd. Na mijn verhuizing naar 
Utrecht zag ik de vacature om als 
assistent-manager aan de slag 
te gaan. De sport had ik zelf wel 
vaker gedaan en ik wist hoe groot 
Squash Utrecht was. Mijn sporthart 
zei dat ik het moest doen. Ik had 
de ambitie om in een gave sport 
aan de slag te gaan. Een sport 
waar ik zelf uiteindelijk ook een 
bovengemiddelde speler in wil 
worden.’

Afhankelijk
‘Dat de vrouwen en de mannen 
van Squash Utrecht in de top van 
Nederland spelen, leeft enorm 
binnen de club’ geeft Kruithof aan. 
‘De Nederlandse competitie is 
hoog aangeschreven in de wereld. 
De Nederlandse spelers staan niet 
in de Top 10 van de wereld maar 

de wereldtop speelt wel hier in 
Nederland.’ Dat zorgt bij wedstrijden 
voor enthousiasme van zowel 
binnen als buiten de vereniging. 
‘Bij de vrouwen zaten bij de laatste 
wedstrijd 70 mensen op de tribune. 
Bij de mannen is het dringen voor 
een plek aangezien we maximaal 90 
mensen kwijt kunnen om te kijken 
bij de wedstrijden. Het online, via de 
livestream mee kunnen kijken, is een 
mooie stap voor een relatief kleine 
sport in Nederland.’ 

Samen met Maurice Boere, de 
teammanager bij de vrouwen, wil 
Kruithof de sport in Nederland nog 
meer op de kaart zetten. ‘Wij zijn 
afhankelijk van sponsoren om het 
allemaal te kunnen regelen. Het is 
in deze sport zo dat wanneer je het 
meeste geld hebt, je ook de meeste 
kans op het kampioenschap hebt.’ 
Squash Utrecht besloot om  het niet 
allemaal zelf te betalen. ‘Dat is niet 
te doen aangezien de topspelers 
van de wereld flinke bedragen 
verdienen. Die gasten leven van de 
sport en reizen de hele wereld over. 
In Nederland kunnen de spelers in 
de top vijf van de sport leven, van de 
wereldranglijst kan de top 100 ervan 
leven.’ 

Meedoen
Waar bij de mannen vorig seizoen 
het doel was om te promoveren 
vanuit de topdivisie naar de 
eredivisie, was het doel van de 
vrouwen de titel in de eredivisie. De 
mannen slaagden in hun missie en 
promoveerden, de vrouwen grepen 
naast het kampioenschap. ‘Bij de 
mannen was sponsoring nodig 
om de stap te maken. We hebben 
geïnvesteerd en spelers uit het 
buitenland gescout met uiteindelijk 
de promotie als resultaat. Dan 

begint het eigenlijk pas en moeten 
er budgetten worden vrijgemaakt. 
Zoals gezegd kan je met een lager 
budget wel meedoen maar dan 
speel je wel tegen degradatie uit de 
eredivisie’, geeft Joran Kruithof aan. 

Bij de vrouwen is dat niet geval 
aangezien daar geen team zal 
degraderen. ‘Bij de vrouwen wordt 
er in het algemeen gespeeld in een 
competitie met vijf of zes teams, 
bij de mannen is er een competitie 
met tien teams, verdeeld over twee 
poules van vijf, waarna er play-offs 
volgen na de reguliere competitie.’ 
Kruithof: ‘De vrouwen doen altijd 
mee om de bovenste plekken en 
bij de mannen zien we de groei ook 
alleen maar toenemen. Waar ik 
bij de mannen alles regel en voor 
de opstelling zorg, doet Maurice 
Boere dat bij de vrouwen. Naast het 
presteren op topniveau hebben wij 
ook nog de verantwoordelijkheid 
over alles wat er op de baan en om 
de baan gebeurt.’ 

De vrouwen van Squash Utrecht, 
die momenteel op de tweede 
plaats staan, spelen eind maart de 
laatste wedstrijden. Met Sarah-Jane 
Perry heeft de ploeg een speelster 
in de gelederen die nog op plek 
vijf in de wereld heeft gestaan. 
‘Enora Villard staat rond plek 30 
van de wereld en Alicia Mead rond 
plaats veertig. Samen met Victoria 
Squash uit Rotterdam, waar eind 
januari nog met 7-3 van werd 
gewonnen, is Squash Utrecht bij 
de vrouwen het sterkste team. Met 
Megan van Drongelen heeft het 
ook een speelster in huis vanuit 
eigen gelederen. ‘Zij is de motor 
van het team en echt al heel lang 
bij de club. Doordat zij  in Engeland 
heeft gestudeerd en al heel lang 

meeloopt, heeft zij ook veel 
connecties. Meer dan de helft van 
het team is via haar hier gekomen. 
Zelf speelt ze al zes jaar nu in het 
eerste team. Een kind van de club 
zeg maar.’

Mannen
Squash Utrecht staat momenteel 
op plek vier in Poule 2. ‘De bovenste 
drie ploegen uit beide poules 
gaan naar de kampioenspoule. 
Eindig je als vierde of vijfde in de 
poule, dan moeten er promotie/
degradatiewedstrijden gespeeld 
worden. Wij zijn momenteel 
toch wel de verrassing van het 
seizoen, plek drie is zeker mogelijk. 
Zoals het er nu uit ziet met de 
teamsamenstelling, dan durf ik bijna 
de garantie te geven dat we in de top 
drie eindigen. Daarna volgen er dan 
eventueel nog kwartfinale - en halve 
finalewedstrijden.’ 

Kruithof geeft aan dat het altijd 
even puzzelen is met de opstelling. 
‘Coulisse Twente en Victoria Squash 
Rotterdam hebben op papier 
de betere spelers, wij kunnen 
daarachter echter prima mee.’ 
Squash Utrecht, dat met Mustapha 
El Shirty een top 25 speler van 
de wereld in de gelederen heeft, 
speelde recentelijk ook met Maceo 
Levy en Roshan Bharos in het met 
9-1 verloren duel tegen koploper 
Twente. Bij Squash Utrecht zijn ze 
vooral blij dat er met twee teams 
in de eredivisie volop meegedaan 
wordt. ‘Vanaf begin 2022, toen alles 
weer openging na de coronatijd, zijn 
we er vol gas voor gegaan.’

Plezier
Squash Utrecht bestaat sinds 1990. 
‘Van begin af aan zijn wij gevestigd 
op de Taagdreef in Overvecht en 

zijn we onderdeel van Squash 
Nederland. Met verschillende 
centra zijn we vertegenwoordigd 
in Hillegom, Almere, Apeldoorn, 
Delft, Ede en natuurlijk Utrecht’, 
geeft Maurice Boere aan die tevens 
Assistent-Manager is bij Squash 
Utrecht. ‘Landelijk staan we bekend 
als één van de grootste squashclubs 
van Nederland. Met gemiddeld 
tussen de 15 en 20 competitieteams 
per seizoen behoren we tot één van 
de grootste clubs van Nederland 
met op bijna elk niveau meerdere 
teams.’ Hij vult aan: ‘Voor een 
eredivisiewedstrijd is er in principe 
niets anders nodig dan een 
squashbaan zelf en een baan om 
de warming-up te doen. Wanneer 
er meer drukte wordt verwacht 
bij wedstrijden, dan wordt een 
baan tegenover de wedstrijdbaan 
omgetoverd tot tribune.’ 

Met meer dan 1.000 vaste leden 
is er bij Squash Utrecht altijd 
bedrijvigheid. ‘De helft van de banen 
is gereserveerd voor de leden, de 
andere helft voor andere sporters 
die incidenteel willen squashen.’ 
Laagdrempeligheid is een groot 
goed voor Squash Utrecht. Zo 
squashen er studenten, senioren, 
komen scholen voor gymles en zijn 
er ook veel young professionals. 
Daarnaast komen mensen squashen 
met gebruik van de U-pas en 
lopen er zowel beginners rond 
als topsporters. ‘Maandelijks 
verwelkomen we rond de 5.000 
unieke squashers, terwijl er ook nog 
eens meer dan 1.000 mensen een 
abonnementsvorm hebben. Velen 
hiervan spelen recreatief squash, 
dat is ook het mooie van deze sport. 
Wanneer je een tegenstander van 
ongeveer hetzelfde niveau hebt, dan 
is het plezier er al snel.’ 

Squash Utrecht met vrouwen en mannen op hoogste niveau
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Omdat ieder kind de beste kinderopvang verdient
www.kdvjansenenjansen.nl   030- 299 51 00

Door Robert Jan van der Horst

UTRECHT – Het was een aangename 
avond zaterdag 3 februari in de ijshal 
van De Vechtsebanen. 

Daar schotelden de ijshockeyers van 
Utrecht Dragons en Groningen de 
700 toeschouwers een vermakelijk 
duel voor in een mooie entourage. 
Met 3-2 ging de Utrechtse thuisclub 
met overwinning aan de haal. 
Daarmee werd de vijfde plaats in de 
eredivisie zo goed als veilig gesteld.
De spannende, gelijk opgaande 
wedstrijd stemde de coaches Willem 

van de Kraak en Tonny Collard 
tevreden. ‘Een mooie avond. Dit 
is de vierde achtereenvolgende 
overwinning’, aldus Van de Kraak. 
‘Het team groeit steeds meer naar 
elkaar toe, er wordt heel hard 
getraind en de sfeer is goed.’ Dat 
was zaterdagavond te zien. Utrecht 
Dragons opereerde energiek en 
als team, met aan het hoofd de 
wederom uitblinkende doelman 
Zachary Levac.

Na een flitsende seizoenstart viel 
Utrecht in het ‘middenstuk’ van 
de competitie, waarin het vooral 

tegen de top4-teams (Amsterdam, 
Nijmegen, Leeuwarden en 
Zoetermeer) speelde, ver terug. 
Maar de selectie lijkt op tijd in vorm 
richting play-offs om de titel die in 
het weekeinde van 1, 2, en 3 maart 
van start gaan.

Equipe
De komst tussentijds van drie 
nieuwe spelers gaf de selectie ook 
nog eens een kwaliteitsimpuls. 
Aanvaller Dean Versteeg, overbodig 
bij Den Haag en tegen Groningen 
goed voor de openingstreffer, 
vulde de selectie na lang formeel 

getouwtrek aan. Van de Kraak: 
‘We zijn superblij met zijn komst. 
Dean is een slimme jongen, had 
een paar maanden niet gespeeld 
toen hij bij ons kwam, maar wordt 
alleen maar beter. Bovendien neemt 
hij ervaring mee van het hoogste 
ijshockeyniveau in ons land. De 
BeNe League.’

Dan kwam de Canadees Ethan 
Elliott zomaar uit de lucht vallen. 
‘Een cadeautje’, zegt Van de Kraak. 
‘Ethan is een neef van één van onze 
sponsors. Normaal gesproken zou 
zo’n jongen nooit naar ons komen. 
Hij was in het begin wat onwennig, 
maar ook hem zie ik, net als Dean, 
elke week groeien.’ Dylan Collard, 
neef van co-coach Tonny Collard, 
tot slot is ‘een oude bekende en een 
belangrijke toevoeging’. ‘Dylan heeft 
een tomeloze inzet en dat werkt 
aanstekelijk. Het slaat over op de 
andere jongens.’

Inzet
Van de Kraak blikt vervolgens terug 
op zijn eigen succesvolle periode 
als ijshockeyer bij Utrecht Dragons 
en maakt een vergelijking met het 
team van nu. ‘In 1991 werden we 
landskampioen omdat we de beste 
ploeg  hadden. Maar in 1992 hadden 
we kwalitatief misschien wel het 
vijfde team. Door de teamgeest en 
onze tomeloze inzet behaalden we 
echter toch de landstitel. Zoiets zie 
ik nu in onze eigen selectie weer 
gebeuren.’

Het eredivisieseizoen telt bij het 

ter perse gaan van deze krant 
(donderdag 8 februari) nog drie 
wedstrijden. Utrecht Dragons 
komt nog uit tegen Heerenveen 2 
(zaterdag 10 februari in Friesland) 
en thuis tegen Den Bosch (zaterdag 
17 februari, aanvang 20.30 uur op 
De Vechtsebanen). De uitwedstrijd 
van zondag 25 februari tegen Breda, 
tot slot, completeert de reguliere 
competitie.

Titel
De acht hoogst geklasseerde clubs 
plaatsen zich voor de play-off om 
de titel. Daarin komt nummer één 
van de eindrangschikking uit tegen 
nummer acht, nummer 2 tegen 
nummer 7, nummer 3 tegen nummer 
zes en nummer 4 tegen nummer 
5. Dat zou betekenen dat Utrecht 
Dragons (als nummer vijf) het in een 
best-of-three-serie opneemt tegen 
Zoetermeer (nummer vier), het team 
waarvan op 27 januari op eigen ijs 
met 4-3 werd gewonnen. De ploeg 
die twee wedstrijden wint, gaat door 
naar de halve finale.

‘Tegen Zoetermeer zijn we zeker niet 
kansloos’, blikt Van de Kraak alvast 
hoopvol vooruit. Bij Heerenveen 
2 op 10 februari missen Tonny 
Collard en Van de Kraak nog Vince 
van de Kraak die tegen de Friezen 
het laatste duel van een schorsing 
uitzit. Het seizoen gaat daarentegen 
voorbij aan Bart Engel die hersteld 
leek van een eerdere operatie aan 
de knie, maar weer klachten heeft 
gekregen. Van de Kraak: ‘Enorm 
triest voor die jongen.’

Door Robert Jan van der Horst

Utrecht – Wie even niet heeft 
opgelet, miste een gestage groei bij 
Utrecht Dragons. 

De Utrechtse ijshockeyers 
maken beetje bij beetje stappen 
voorwaarts, zoveel is duidelijk. 
Zowel in de selectie van de 
hoofdmacht, op de ranglijst als in 

de organisatie. Heel veel is nieuw 
bij de club met als uitvalsbasis De 
Vechtsebanen in Utrecht-Noord.
Om te beginnen met de naam. Het 
aloude IJshockey Club Utrecht 
(IJCU) Dragons is verdwenen, 
de clubnaam Utrecht Dragons 
is actueel. Wellicht symbolisch 
voor een nieuw elan. ‘Als ik er op 
terugkijk is het eigenlijk raar dat 
we niet eerder onze naam hebben 

aangepast van IJCU Dragons naar 
Utrecht Dragons’, aldus voorzitter 
Marco van Doorn. ‘Nu is het duidelijk 
waar we vandaan komen, zoals je 
ook Nijmegen Devils, Amsterdam 
Tigers en Eindhoven Kemphanen 
hebt. Met de naam Utrecht Dragons 
laten we nog meer zien dat we aan 
deze stad zijn verbonden, dat we een 
koppeling hebben. Zoals we ook het 
stadslogo op het shirt hebben.’

Belangstelling
Maar er is meer ‘nieuw ’bij 
Utrecht Dragons. Zo heeft de 
nauwelijks onderhouden website 
een behoorlijke, verfrissende 
gedaanteverwisseling ondergaan 
(utrechtdragons.nl), stapt de club 
voor het digitaal aanschaffen 
van toegangskaarten komend 
seizoen over van Ticketpoint naar 
Ticketmaster en heeft het stappen 
gezet in de verkoop van fan artikelen 
als shirts en shawls. Daarnaast 
mocht de selectie van de coaches 
Willem van de Kraak en Tonny 
Collard liefst drie nieuwe spelers 
verwelkomen: Dylan Collard, Dean 
Versteeg en de Canadees Ethan Elliot 
(zie ook elders op deze pagina).

Klotst het geld dan ineens tegen de 
plinten bij Utrecht Dragons? Nee, 
dat niet. ‘Maar de belangstelling 

van sponsoren neemt duidelijk toe, 
evenals de publieke belangstelling’, 
klinkt met enige trots uit de mond 
van Van Doorn. ‘We hebben nu de 
hele boarding vol met sponsoren. 
Met CCM (ijshockeykleding) en 
Adidas (casual wear) hebben we 
voor langere tijd twee belangrijke 
sponsors aan ons weten te 
binden. En daar hebben we recent 
Maandag®, een detacheerder, voor 
drie jaar aan toegevoegd. Zoals 
we graag alle nieuwe sponsoren 
voor langere tijd willen vastleggen. 
Daarmee willen we toekomst van het 
ijshockey in Utrecht waarborgen.’

Medewerkers
Van Doorn c.s. weten zich gesteund 
door een steeds groter wordende 
groep mensen die zich wil inzetten 
voor Utrecht Dragons. ‘Daar zijn we 
heel blij mee. In de regel hebben de 
meesten er geen moeite mee om 
voor een uur of een paar uurtjes in 
de week hand- en spandiensten te 
verrichten. Het probleem blijft om 
geschikte mensen te vinden die 
zich structureel beschikbaar willen 
stellen.’

En vooral dat laatste wordt 
binnenkort actueel. Want wat 
ook ‘nieuw(s)’ is, is dat Van Doorn 
aan het eind van het seizoen zijn 

functie(s) neerlegt. ‘Dat is mijn 
eigen beslissing geweest. Na negen 
jaar merk ik dat het plezier een 
beetje weg is. Ik vind het niet eerlijk 
tegenover de club om nog langer 
te blijven. Ook al gaat het goed met 
Utrecht Dragons. De financiën zijn 
op orde, al hebben we geen grote 
reserves. Maar ik doe te veel. Naast 
voorzitter zijn, had ik nog wel vijf 
taken.’

Toekomst
Hij laat een gezonde club achter, 
weet – nu nog – voorzitter Marco 
van Doorn. Hij ziet niet alleen groei 
bij de eerste selectie, maar tevens 
aan de ‘onderkant’ van de club. Het 
ledental groeit bij U9 en U11 en de 
oudere jeugd doet het prestatief 
gezien goed. U17 staat ongeslagen 
bovenaan, U15 staat derde met 
maar twee punten achter op de 
beide koplopers.’
Er zal dus een nieuwe voorzitter 
moeten komen, maar hij is nog 
niet weg, wil Van Doorn maar 
zeggen. ‘Ik maak keurig het seizoen 
af. Het is natuurlijk niet zo dat ik 
nooit meer op De Vechtsebanen 
kom. Integendeel, ik hou van het 
ijshockey, maar dan voortaan als 
toeschouwer. Ik hoop dat er een 
aantal mensen opstaan die de club 
verder kunnen leiden.’

IJshockeyers Utrecht Dragons komen op stoom

Scheidend voorzitter Van Doorn legt hamer neer

Dragons-aanvaller Brock Montgomery (midden) belaagt Groningen-doelman Danylo Douma.            Foto: Actiefotografie.

Marco van Doorn.  Foto: Archief Utrechtse Sportkrant.

GELD NODIG?!
LEEN GELD MET UW GOUDEN 
SIERADEN ALS ONDERPAND

BELEEN UW SIERADEN 
TEGEN DE LAAGSTE RENTE!

Wij kopen Goud en Zilver
tegen hoogste prijs!

Sieraden duur?
Koop bij ons uw sieraden en betaal 

in 12 maanden. U kunt ook met 
BITCOINS betalen.

Amsterdamsestraatweg 320-L
3551 CT Utrecht
Telefoon 030 – 244 4414

www.hsjuweliers.nl

Tegen inlevering van deze bon voor 5 Euro een 
batterijwissel. Normaliter 15 Euro. 
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Hoofdvestiging:
Ambachtweg 1, 3831 KA Leusden
Postbus 52, 3830 AB Leusden
Tel. (033) 49 41 538
Fax (033) 49 45 966 www.vanschoonhoveninfra.nl

Nevenvestiging:
Postbus 62, 3900 AB 
Veenendaal
Tel. (0318) 51 91 21
Fax (0318) 51 79 76

WEGENBOUW 

WATERBOUW 

GRONDWERKEN

SLOOPWERKEN

MILIEUTECHNIEK

Beter. Sneller. Verrassend voordelig.

Welkom bij Profile
voor onderhoud, banden, 
velgen, APK, reparatie en airco.

Parallelweg 82, 3931 MT Woudenberg  
T. 033 28 63804DBS

Al meer dan 100 jaar een begrip in Woudenberg en wijde omgeving

Nijverheidsweg 60 | 3931CX Woudenberg 
06 53540274 

info@bouwbedrijfvanlambalgen.nl
www.bouwbedrijfvanlambalgen.nl
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Van onze redactie

UTRECHT – Er wordt veel voetbal 
gespeeld in en om Amersfoort. De 
sport is in de regio van oudsher de 
grootste, ook in de nabijgelegen 
woonplaatsen Leusden (bij RODA 
’46) en Woudenberg (de lokale vv). 

De laatste, Woudenberg, telt circa 
duizend leden. En aangezien het 
dorp zo’n 13.000 inwoners heeft, 
heeft de voetbalvereniging een 
belangrijke sociale functie. De 
vereniging is diep verankerd in het 
dagelijks leven. Een groot deel van 
de bevolking is als speler, ouder, 
grootouder, vrijwilliger, supporter 
of sponsor betrokken bij de 
vereniging. Vv Woudenberg is een 
echte ‘zaterdagvereniging’, waar 
de (meer dan 250) vrijwilligers 
vanaf de vroege ochtend in touw 
zijn om alles klaar te maken 
voor de wedstrijden die, naar 
eigen zeggen, op ‘het mooiste 
voetbalcomplex in de wijde 
omgeving’ gespeeld worden. 
En daar hebben ze een punt; de 
kantine heeft een prachtig uitzicht 
op het hoofdveld, omdat het op 
een verhoogde plint is gebouwd. 

Tegenstander RODA, uit het 
naburige en 30.000 inwoners 
tellende Leusden, heeft wat 
meer leden; 1600 waarvan 1400 
spelende leden. Twee grote clubs 
dus, die zaterdag 24 februari tegen 
elkaar aantreden. 

In Leusden kan je niet om 
RODA ’46 heen. Tijdens een 
willekeurig voetbalweekeinde 
voetballen er meer dan duizend 
mensen op het Burgemeester 
Buiningpark. Daar hebben ze 
zeven voetbalvelden tot hun 
beschikking: drie kunstgrasvelden 
en vier wedstrijdvelden. Liefst 
21 kleedkamers geven de teams 
onderdak. En dat hebben ze 
ook wel nodig: de club huist 65 
jeugdteams, plus mini’s en kiddies. 
Daarnaast spelen ook een 45+ 
team, twaalf 35+ teams en een 
30+ team dames. Bovendien 
spelen zowel op zaterdag als op 
zondag teams op een redelijk hoog 
amateurniveau. Op zaterdag zijn 
12 elftallen, waarvan zes JO23 in 
actie en het eerste elftal speelt 
in de eerste klasse. De zondag 
senioren, 6 elftallen tellende, komt 
met het eerste elftal tot de derde 
klasse. 

Beroemd
Beide clubs hebben topvoetballers 
afgeleverd. Woudenberg pocht 
met Erik Willaarts en Ricky van 
Wolfswinkel. Vooral oud-FC Utrecht 
speler Willaarts is een grote naam. 
Woudenberger Willaarts begon 
te voetballen bij amateurclub 
VV Woudenberg waar hij werd 
opgemerkt door een scout van 
FC Utrecht. Daar vormde hij een 
gouden duo met John van Loen, 
de een de aangever, de andere de 
afmaker. Na FC Utrecht verhuisde 

de Woudenberger naar het Duitse 
Borussia Mönchengladbach, waar 
hij door blessures weinig aan 
spelen toe kwam, en al gauw werd 
hij weer uitgeleend aan de club 
uit de Domstad. Hij haalde echter 
zijn oude niveau niet meer, en 
vertrok naar FC Dordrecht. Na twee 
seizoenen daar speelde Willaarts 
nog drie jaar voor Go Ahead Eagles, 
waarna hij een punt achter zijn 
carrière zette. Willaarts ging na zijn 
profcarrière weer op zijn thuisbasis 
in Woudenberg voetballen en wel in 

het vijfde elftal. 
Willaarts heeft een lange carrière 
als voetballer, naast Woudenberg 
waren het clubs als Scherpenzeel, 
FC Utrecht, Gladbach, FC Utrecht, 
Dordrecht, Go Ahead en uiteindelijk 
is de kring rond bij de veteranen van 
Woudenberg bij welke club het ook 
allemaal in de jeugd begon. En wie 
zou denken dat Erik Willaarts zijn 
mooiste voetbaljaren meemaakte 
bij FC Utrecht, komt bedrogen uit. 
Het zijn met name de wedstrijden 
die hij met zijn broers Rob en Peter 
meemaakte in het eerste elftal van 
Woudenberg. Aan deze krant liet hij 
eerder weten: ‘Het heeft maar een 
jaartje geduurd maar samen spelen 
in hetzelfde team met je broers, dat 
voelt geweldig.’ 

RODA
Ook RODA heeft meerdere 
voetballers voortgebracht die op 
nationaal niveau doorbraken. 
Zo speelde middenvelder Bart 
Ramselaar in de jeugd van RODA '46 
voor hij in 2010 werd opgenomen in 
de jeugdopleiding van FC Utrecht. 
Doelman Fabian de Keijzer begon 
zijn keepersloopbaan bij Roda’46 in 
Leusden en groeide als speler in de 
jeugdopleiding van FC Utrecht uit 

tot Nederlands jeugdinternational. 
De sluitpost kwam in 2016 uit voor 
Oranje Onder 17, voetbalde in 2017 
voor Oranje Onder 18 en speelde 
interlands met Oranje Onder 19 in 
2018. 

Nick Venema is de derde ex-
Rodaspeler die zich in korte tijd bij 
FC Utrecht in de kijker speelde. FC 
Utrecht stalde Venema in augustus 
2019 in de Keuken Kampioen 
DivisieDoor de moordende 
concurrentie, helemaal na de komst 
van Adrian Dalmau, had Venema 
geen uitzicht op speelminuten in 
de hoofdmacht van Utrecht. Almere 
City FC huurt de twintigjarige spits 
tot het einde van het seizoen waarin 
hij voor de goals moet gaan zorgen 
bij Almere City, dat naar eigen 
zeggen 'een aantal andere clubs uit 
de eredivisie en Keuken Kampioen 
divisie' heeft afgetroefd. 
Berry Powel die in de jeugd al bij 
RODA speelde, beëindigde in 2014 
zijn profcarrière, maar is nog altijd 
actief op de amateurvelden van de 
club uit Leusden.

Lees op pagina 25 meer over de 
derby tussen vv Woudenberg en 
RODA ’46.

Derbypartners Leusden en Woudenberg brachten profvoetballers voort

Twee verenigingen met rijke historie kijken ook naar de jeugd

RODA EN WOUDENBERG ORGANISEREN GROOTSE JEUGDTOERNOOIEN
UTRECHT – Wat 32 jaar geleden 
startte als een toernooitje tussen 
voetballende buurgemeenten 
is uitgegroeid tot een vierdaags 
evenement waaraan 132 
voetbalteams en ruim 800 jongeren 
uit Ederveen, Renswoude, 
Scherpenzeel en Woudenberg 
deelnemen. 

We hebben het over het Vidoza 
zaalvoetbaltoernooi dat eind 
december traditiegetrouw op de 
agenda staat bij deze clubs. Tijdens 
de onderbreking in de winterstop 
treedt de jeugd aan op het 
jaarlijkse toernooi. Waarbij eind 
2023 de mini’s van Renswoude als 
winnaar uit de bus kwam, was het 
bij de meisjes Woudenberg dat 
met de zege naar huis ging. In alle 
categorieën waar de meiden hun 
voetbalskills ten toon spreiden 
bleek Woudenberg aan het eind 
van de dag de sterkste.
Sporthal De Camp in Woudenberg 
was de laatste dag het toneel van 
het wederom succesvol verlopen 
toernooi. In twee sporthallen 
werd de gestreden om de eer van 
het dorp en de voetbalclub. Het 
was uiteindelijk Woudenberg 
dat er met de zege vandoor ging 
en daarmee de Valleivogels 
onttroonde als eindwinnaar van 
het toernooi.

YOUNG STARS
Sinds 2016 kent ook RODA een 
jeugdtoernooi. Jaarlijks wordt 
rond eind mei het Young Stars 
Voetbaltoernooi georganiseerd. 
Een pupillentoernooi voor jongens 

en meiden tot 11 jaar, naar eigen 
zeggen ‘hét sportieve en gezellige 
voetbaltoernooi voor de jeugd‘. Er 
wordt gestreden door ongeveer 
90 teams van meer dan 40 
verenigingen uit heel Nederland. 
Ook in 2024 staat het toernooi 
weer op de agenda en wel op 
zaterdag 8 juni. De club geeft aan 
dat de voorbereidingen inmiddels 
in volle gang zijn. ‘We kijken nu al 
met alle teams uit naar een mooie 
voetbaldag’. 

Er kan nog ingeschreven worden 
voor het toernooi, waaraan 
deelname gratis is. Dat is mogelijk 
voor de volgende speelklassen: 
JO8 (hoofdklasse tot en met 4e 

klasse), JO9 (hoofdklasse tot en 
met 4e klasse), JO10 (1e klasse 
tot en met 4e klasse), JO11 
(hoofdklasse tot en met 5e klasse), 
JO12 (1e klasse tot en met 5e 
klasse en MO11 (2e klasse). 
Op basis van de inschrijving 
worden de deelnemende teams 
ingedeeld in een poule met de 
juiste klasse. Mocht de poule vol 
zitten, zegt de organisatie toe 
het team op een reservelijst te 
zetten. Ook is het mogelijk in een 
andere klasse te spelen, mits dit 
vantevoren aangegeven wordt. 

Aanmelden via het online 
aanmeldformulier op https://
tournify.nl/live/youngstars2024
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Sportcomplex De Grift in Woudenberg. 

Op 24 februari ontvangt vv Woudenberg op de 
eigen velden ‘buurman’ RODA ’46 uit Leusden. 
Een nieuwe derby is in de maak, mogelijk met wat 
meer spanning dan andere jaren. Woudenberg 
vecht voor lijfsbehoud in de eerste klasse B, het 
verkeert op de een na laatste plek in de ranglijst 
van de eerste klasse B. Tegenstander RODA ’46 kan 
met iets meer ontspanning de wedstrijd in gaan, 
alhoewel drie punten voor deze club ook niet weg 
zijn. De Leusdenaren balanceren momenteel rond 
plek 8 en met nog enkele wedstrijden tegen de 
huidige top vijf, zijn zij ook nog niet gevrijwaard van 
de nacompetitie. Lees hier meer over op pagina 25. 

Tel.:  0318 - 250 250
Whatsapp  0318 - 250 250

Stationsweg Oost 259
3931 ER Woudenberg

www.lammertwilbrink.nl

    

projectontwikkeling  aan- en verkoop  te huur  beheer

home over ons projecten wij zoeken voor u contact

Samen bouwen we aan
jouw toekomst
   neem contact op voor een vrijblijvend gesprek

Wat mag je van ons verwachten?

Een betrouwbare en
integere partner
Een doorsnee projectontwikkelaar zijn we niet.

Dat merk je aan onze unieke aanpak. We staan

voor een goede band met jou, waarin

vertrouwen voorop staat. We denken met je mee

en kijken verder dan onze neus lang is.

Eerlijke en heldere
afspraken
Recht door zee. Dat is waarom veel

ondernemers kiezen voor ons. We doen echt wat

we zeggen. We zijn flexibel, schakelen snel, zijn

goed bereikbaar en je krijgt altijd antwoord op

iedere vraag.

Totale ontzorging
van A tot Z
Van het idee tot de tekening en van de

vergunning tot de bouw. Dankzij ons

uitgebreide netwerk, onze jarenlange ervaring

en kennis van de markt zijn we in staat om jou

compleet te ontzorgen in bedrijfshuisvesting.

 hierover verder praten?

Ons team realiseert
jouw ideale
bedrijfshuisvesting

van het huren van een flexplek tot het

ontwikkelen van een nieuw bedrijfspand

  contact opnemen

Maak kennis met ons team

Lammert Wilbrink -
overleden op 01-11-2023

Oprichter / DGA 

Adviseerde ondernemers bij de ontwikkeling,

aankoop, verkoop, het huren, verhuren en

beleggen in en van commercieel vastgoed.

Schakelde als een speer.

Nathalie Wilbrink

Verkoopadviseur / Managementassistent

De grote toewijding die ze heeft voor de klant,

heeft ze ook voor het bedrijf. Wil zich iedere

dag verder ontwikkelen.

  e-mail mij

  volg mij op linkedin

 0318 - 250 250

John Rijsemus

Financieel / technisch eigen Beheer

John is een zakelijke duizendpoot, met zijn

kennis, ervaring, enthousiasme en inzet zorgt

John voor rust en structuur binnen onze

organisatie.

  e-mail mij

Jennifer Wilbrink
Assistent Administratie/Controller

De slimmigheid en het nadenken past goed bij

ons bedrijf. Het opzetten van

een gestructureerde binnendienst is voor mij

een leuke uitdaging!

  e-mail mij

Binckey
Waakhond

neem contact op met brokjes

  0318 - 250 250

  0318 - 250 250
Lammert Wilbrink B.V.

Commercieel Vastgoed

Bezoekadres

Stationsweg Oost 259
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Van onze redactie

UTRECHT – De voorbereiding is 
niet anders; er worden afspraken 
gemaakt hoe te spelen en de 
tegenstander te bestrijden. Ook de 
trainingen voor de wedstrijd zijn niet 
anders. Maar zodra het een derby 
betreft leeft de wedstrijd toch op 
een andere manier. Hoe komt dat? 

De definitie van een derby is ‘Een 
wedstrijd tussen twee clubs uit 
dezelfde stad, of uit dezelfde regio. 
De oorspronkelijke uitspraak is 

darbi, maar in het Nederlands 
taalgebied wordt ook de uitspraak 
derbi of durbi gebruikt. Deze 
wedstrijden hebben een speciale 
naam gekregen omdat ze (meestal) 
extra beladen zijn.’ 

Die beladenheid -hoe dichter de 
clubs bij elkaar in de buurt liggen, 
hoe groter- heeft er mee te maken 
dat de clubs elkaar kennen en 
vaak een historie delen. Zo kennen 
de spelers elkaar van school, de 
families komen elkaar tegen op 
straat en de aanhangers komen 

bij elkaar over de vloer. Maar 
tijdens de derby’s staan ze tijdelijk 
tegenover elkaar. Juist omdat die 
levens zo dicht bij elkaar staan, is de 
beladenheid groot. Het sentiment, 
en in sommige gevallen de emotie, is 
dan ook hoger dan bij een reguliere 
competitiewedstrijd. 

Historie 
Aan de rand van de provincie Utrecht 
gelegen, onder Amersfoort vinden 
we Leusden en Woudenberg. De 
lokale voetbalverenigingen RODA’46, 
dat staat voor Recht Op Doel Af 1946, 

en vv Woudenberg kennen elkaar 
goed. De accommodaties van de 
twee voetbalverenigingen liggen nog 
geen vijf kilometer van elkaar af en 
daarom kan van een regioderby (of 
streekderby) gesproken worden. 

De clubs spelen al jaren in dezelfde 
klasse(n) en de uitslagen van de 
derby’s zijn veelal in het voordeel 
van RODA. Sinds seizoen 2015/2016 
speelden de opponenten acht keer 
tegen elkaar (het zouden officieel elf 
wedstrijden geweest zijn, maar daar 
dacht COVID anders over) en RODA 
won liefst vijf keer, Woudenberg een 
keer en tweemaal gingen de teams 
ieder met een punt naar huis. Deze 
verschillen zijn ook in de doelpunten 
terug te vinden: in de onderlinge 
duels scoorde RODA 23 maal en 
Woudenberg 7.  

2024
Op 24 februari aanstaande 
ontmoeten de twee clubs elkaar 
wederom. Op het hoofdveld van 
Sportpark De Grift komen de clubs 
voor de negende keer tegen elkaar 
uit. Halverwege seizoen 2023/2024 
zit Woudenberg in de gevarenzone. 
Het houdt alleen SV Argon uit 
Mijdrecht onder zich in de eerste 
klasse B. De club sloot de eerste 
periode af op een elfde plek en de 
tweede periode op een tiende plek. 

Bij het ter perse gaan van deze krant 
heeft het slechts 8 punten uit 12 
wedstrijden, maar het is een directe 
concurrent van De Meern dat slechts 
drie punten meer heeft en op een 
elfde plaats staat. 
Ook RODA, dat de thuiswedstrijden 
speelt op Sportpark Burgemeester 
Buiningpark, weet nog geen potten 
te breken in deze competitie. 
Momenteel staat het echter op een 
veilige plek voor nacompetitie en 
degradatie. Na recent verlies bij 
koploper Aalsmeer (0-3) en daarvoor 
bij Batavia (3-1) staat de club uit 
Leusden nu op een achtste plek. 
Het heeft net als Woudenberg 12 
wedstrijden gespeeld en dat leverde 
ze 16 punten voor de ranglijst op. 
Directe concurrent voor de zevende 
plek, Montfoort, speelde al een 
wedstrijd meer en heeft 17 punten. 
De kaarten zijn dus nog niet geschud 
in de midden zone van de eerste 
klasse B. 

Woudenberg en RODA ’46 spelen nieuwe onderlinge wedstrijd

Derby’s zijn vaak beladen wedstrijden

WEDSTRIJD DETAILS

Datum: zaterdag 24 februari
Tijdstip: 14:30 uur
Wedstrijd-nummer: 54456
Accommodatie: Sportpark De 
Grift, John F. Kennedylaan 116, 
WOUDENBERG

FINANCIEEL ADVIES VOOR 

PARTICULIEREN EN 

ONDERNEMERS

Brain Capital  |  Parallelweg 2, 3931 MT Woudenberg  |  Telefoon: 06-53199841
E-mail:  info@braincapital.nl  |  www.braincapital.nl

Brain Capital is een kennisintensief advieskantoor dat haar 
klanten begeleidt op het gebied van hypotheekadvies, ver-
mogensbegeleiding, financiële planning en pensioenen. Wij 
werken intensief samen met accountants, fiscalisten, make-
laars en assurantie adviseurs zodat we onze klanten optimaal 
kunnen assisteren en adviseren.

Timmer- en Klussenbedrijf van Spanjen
Oranjepark 51, 3481 HK Harmelen
T: 06 23034440
E: info@timmerbedrijfvanspanjen.nl
W: www.timmerbedrijfvanspanjen.nl

Van kleine tot grote verbouwingen

Bij ons zit u goed!

Lid van verdienste van de voetbalvereniging SCH’44

support Siveo

WWW.BUNNIKVERHUUR.NL
T 0348 69 14 80  M 06 30 38 73 49

Van onze redactie

ROTTERDAM - In een sfeervol 
Topsportcentrum Rotterdam heeft 
hockeyvereniging SCHC zondag 
4 februari, voor het eerst in de 
clubhistorie, de titel Nederlands 
kampioen zaalhockey binnen 
gesleept. 
Zondag was ’t Stichtse met 0-3 veel 

te sterk voor HDM, waardoor het 
Nederlands kampioen 2023/2024 
werd. Voor Bilthoven scoorde 
Trijntje Beljaars tweemaal, gevolgd 
door een rake strafbal van Mette 
Winter. 

In de halve finale versloeg de club 
uit Bilthoven Victoria, HDM zette Den 
Bosch opzij. 

Bij de mannen kwam Voordaan uit 
Groenekan tot de finale, waar de 
mannen van Rotterdam met 7-1 over 
ze heen walsten. 

Toch ook goed nieuws voor de 
club: uit hun midden werd Hidde 
Plantenga gekozen tot Indoor 
hockeyspeler van het jaar. 

Van onze redactie

UTRECHT – Begin februari speelden 
de Nederlandse rugbyvrouwen het 
eerste duel in de Rugby Europe 
Championship. Het team van coach 
Sylke Haverkorn hadden geen kind 
aan het Zweedse team. De geboren 
Enschedese coach woont en werkt 
al jaren in Utrecht, waar ze ook 
voor rugbyclub RUS uit kwam. De in 
Utrecht wonende Gaya van Nifterik 
opende na vijf minuten de score met 
de eerste try van Oranje. 
Daarna volgde Anouk Veerkamp 
(10-0), Inger Jongerius (17-0), Isa 
Prins (22-0), Inger Jongerius (27-0), 
Lieve Stalmann (32-0) en tot slot 
Nicky Dix, waardoor Nederland 
met een ruime voorsprong de rust 

in kon gaan. In de tweede helft 
scoorde Pien Selbeck (42-0), gevolgd 
door Brechtje Karst (47-0), Marit 
Lemmens (49-0), Lisa Boot (54-0) 
en Marit Lemmens pakte de laatste 
punten waardoor Nederland op een 
zeer ruime 59-0 Zweden overklaste. 

Topsport
Coach Haverkorn liet na de wedstrijd 
via de bond weten: ‘Ik denk dat 
het de hoogste score ooit is tegen 
Zweden. Het is een goed begin 
van de cyclus met nog wedstrijden 
tegen Portugal en Colombia voor de 
boeg. Ons doel is en blijft plaatsing 
voor het WK.’ Eerder had Haverkorn 
al laten weten eerste of tweede 
in de kwalificatiepoule te willen 
worden zodat een grote stap gezet 

kon worden richting plaatsing 
voor het WK in 2025. Met de winst 
tegen Zweden is een belangrijke 
voorwaarde behaald. 
Plaatsing voor het WK heeft 
volgens Haverkorn ook nog een 
langetermijndoel: ‘Als dat lukt dan 
komen we op een niveau waarbij er 
vanuit NOC*NSF, World Rugby en 
hopelijk ook commerciële partners, 
meer geld en ondersteuning komt 
om het topsportprogramma te 
versterken. Daarmee creëren we de 
randvoorwaarden voor de huidige 
én toekomstige rugbysters om als 
semi-professional voor het rugby te 
kiezen.’
Het team speelt nog twee 
wedstrijden in de Rugby Europe 
Championship 2024, op 24 februari 

tegen Portugal en op 6 april tegen de 
huidige Europees kampioen Spanje.  
Op 16 maart wordt een wedstrijd 

tegen Colombia gespeeld, die als 
kwalificatiewedstrijd richting het WK 
2025 geldt.

Vrouwen SCHC landskampioen zaalhockey, 
tweede plek voor mannen Voordaan

Geen maat op Oranje rugbyvrouwen tegen Zweden: 59-0

Elektro - Beveiliging - Communicatie

info@mict-techniek.nl

DE

RBY VAN DE MAAND  .  DERBY VAN DE M
AA

ND
  .

 DVDM

WWW.MODIFORM.COM



Utrechtse Sportkrant vrijdag 22 december 2023 2726 Utrechtse Sportkrant vrijdag 22 december 2023

Door Hans van Ommeren

EEMDIJK - Is Bart Hoolwerf een 
cowboy op het ijs? Niet zo’n gekke 
vraag gezien de rode kaart die de 
rappe schaatser in het nieuwe jaar 
enkele keren moest incasseren. 
Wanneer tijdens een massastart 
zich een valpartij aandient, denk 
je onwillekeurig, is Hoolwerf in de 
buurt? Maar wie de incidenten wat 
nader onder de loep neemt kan 
niet anders dan constateren dat de 
Eemdijker meestal geen blaam treft. 

Bart Hoolwerf heeft zich ontpopt 
tot een waardevolle kracht voor de 
ploegenachtervolging, al blijft die 
discipline door de afwezigheid van 
een Patrick Roest het zorgenkindje 
van bondscoach Rintje Ritsma. Het 
beste komt Hoolwerf tot zijn recht 

op de massastart. Nu Jorrit Bergsma 
zich in de nadagen van zijn carrière 
bevindt is Marcel Bosker de vaste 
maat van Hoolwerf. Hij roert zich 
nadrukkelijk in de zestien ronden 
lange race, hetzij door zelf een 
ontsnapping op touw te zetten, hetzij 
door de snelheid op te schroeven 
zodat Hoolwerf in de sprint kan 
toeslaan.
Op de EK afstanden in Heerenveen 
eindigde die tactiek in de 
luchtkussens. Voor de camera van de 
NOS toonde Hoolwerf zijn bebloede 
been, waarin een diepe snee zat. 
‘Ik was goed voorbereid, maar heb 
helaas niet kunnen sprinten. Er was 
niks aan de hand tot twee Fransen 
abrupt naar binnen kwamen en 
ik opgesloten raakte. We kwamen 
tegen elkaar en uit balans ging ik 
onderuit.’ Een van de twee kwam na 

afloop verbaal verhaal halen bij de 
Eemdijker die volhield onschuldig 
te zijn. De jury zag het anders en 
diskwalificeerde de Nederlander.

Dat was hem een week daarvoor ook 
al overkomen bij het NK marathon. 
Hoolwerf besloot niet voor eigen 
kans te gaan, maar zich op te offeren 
voor Gary Hekman. Nadat hij die 
in positie had gebracht hield hij 
zijn benen stil. Met als gevolg dat 
topfavoriet Harm Visser op hoge 
snelheid ingesloten raakte en in 
botsing kwam met Hekman. Ook 
Bart Hoolwerf en Sjoerd den Hertog 
bleven niet op de been. Hoolwerf 
werd als schuldige aangewezen en 
uit de uitslag geschrapt. ‘De actie 
werd zo beoordeeld vanwege de 
gevolgen, omdat er mensen onderuit 
waren gegaan. Dat was natuurlijk 
niet mijn intentie. Het was ook geen 
keuze uit luxe, ik was helemaal naar 
de kloten en reed met kramp in mijn 
bovenbenen.’

In de laatste twee wereldbekers bleef 
hij uit de problemen, al stak een 
schaatser in Salt Lake City meteen 
zijn hand op nadat hij was gevallen. 
Zelfs de commentator van de NOS 

verkeerde even in onzekerheid of 
Hoolwerf er bij betrokken was. Die 
reed op dat moment evenwel voor 
de man. ‘Veel mensen proberen in te 
halen op onmogelijke plekken en als 
dat niet lukt maken ze veel misbaar.’
Salt Lake City, derde, en Quebec, 
vierde, hebben Hoolwerf de derde 

plaats in het eindklassement van de 
wereldbeker opgeleverd. Op de WK 
afstanden, waar hij vorig jaar achter 
Bart Swings zilver bemachtigde, 
behoort hij dan ook tot de favorieten. 
Ze zullen hem ongetwijfeld in de 
gaten houden. Op het ijs, maar ook 
vanachter de jurytafel.

Van onze redactie

SOEST - Wesly Dijs heeft in Salt Lake 
City voor het eerst dit seizoen in een 
wereldbeker het podium gehaald. 
De schaatser uit Soest eindigde met 
een tijd van 1.42,77 als derde op de 
1500 meter. Winnaar werd Jordan 

Stolz (1.40,87) die een dag eerder 
een fenomaal wereldrecord had 
gerealiseerd op de 1000 m.  

Stolz was ook op de mijl veel beter 

dan de rest. De nummer twee, de 
Chinees Zhongyan Ning, gaf met 
1.41,78 bijna een seconde toe. 
Dijs had graag een persoonlijk 
record willen rijden maar de zware 

omstandigheden op de hooggelegen 
baan lieten dat niet toe.

In de laatste wereldbeker in het 
Canadese Quebec werd Dijs wat 

teleurstellend vijfde. Heel wat 
toppers ontbraken zoals Roest en ook 
Nuis, die in Salt Lake gevallen was. 
Opnieuw werd Stolz winnaar (1.44,01) 
en Ning tweede. De Chinees won het 
eindklassement van de wereldbeker, 
waarin Dijs derde werd en met een 
bonus van 8000 dollar beloond werd.

Van onze redactie

UTRECHT - Nog één ronde was 
Selma Poutsma verwijderd van 

een gouden medaille op de EK 
shorttrack. De fenomenale start 
van de Utrechtse leek zich eindelijk 
uit te betalen in het hoogst 

bereikbare. Maar landgenote 
Xandra Velzeboer dacht er anders 
over en kaapte op de laatste 
meters de Europese titel voor de 
neus van Poutsma weg. Die moest 
zich tevreden stellen met tweemaal 
goud op de aflossing, waarvan er 
eentje ook werd uitgereikt aan 
het Utrechtse rookie Diede van 
Oorschot.

Steeds dichter kruipt Selma 
Poutsma naar wereldkampioene 
Xandra Velzeboer toe. Op de EK in 
Polen reed ze uitstekend op haar 
favoriete afstand, de 500 meter. 
Zoals gewoonlijk was ze als een 
raket vertrokken en bijna de hele 
race hield ze de deur dicht voor 
Velzeboer. Die bleef echter loeren 
op een gaatje en zag in de laatste 
ronde haar kans schoon. Vlak 
voor de finish moest Poutsma 
zich gewonnen geven, maar een 
overwinning op de kortste afstand 
lijkt een kwestie van tijd. Als het niet 
gebeurt in de twee wereldbekers 
die nog komen, dan heeft ze nog de 
WK half maart in Rotterdam. Voor 
de camera van de NOS: ‘Ik reed een 
hele goede rit en was zo dichtbij. 

Dat is aan de ene kant goed, want 
ik ben weer een stapje dichterbij. 
Maar aan de andere kant is het toch 
een beetje zuur.’

Diede van Oorschot
Voor Velzeboer was het de ultieme 
revanche van haar verprutste 
1500m finale. Daarin ging ze 
samen met de Belgische Hanne 
Desmet onderuit en leek Diede van 
Oorschot ineens een medaille voor 
het grijpen te hebben. Maar ook zij 
kwam ten val en werd vijfde. Dat 
de 20-jarige Utrechtse de finale 
had bereikt was sowieso al razend 
knap. Als nummer laatst in haar 
traag verlopende halve finale keek 
ze een tijdje de kat uit de boom. 
Tot ze versnelde en onbevreesd 
rijdend als tweede de eindstrijd 
bereikte, voor routinier Yara van 
Kerkhof. In de knotsgekke finale 
van de mijl bleef Nederland dus 
met lege handen.

De 20-jarige Van Oorschot kreeg 
nog een kans en wel op de 
1000m. Ze incasseerde echter 
om onduidelijke redenen een 
penalty. ‘Dit is wel heel zwaar 

bestraft,’ oordeelde de voormalige 
wereldtopper Jorien ter Mors, 
die in de studio van de NOS 
commentaar gaf. Selma Poutsma 
bereikte soeverein de finale, net als 
Xandra Velzeboer. Daarin werden 
de twee Nederlandse vrouwen 
afgetroefd door Hanne Desmet. 
Poutsma pakte zilver en Velzeboer 
brons.

Aflossing
Op de gemengde aflossing deden 
Poutsma en Velzeboer hun werk 
naar behoren en Nederland ging 
vrijwel de hele race aan de leiding. 
Op het eind glipte Sighel echter 
voorbij Teun Boer. De Italiaan 
nam daarbij zoveel risico dat hij 
onderuit gleed en dus was het 
goud toch voor het oranje kwartet 
met daarbij Kay Huisman als 
tweede man. 

Van Oorschot mocht net als 
Poutsma goud in ontvangst nemen 
op de vrouwenrelay. Velzeboer 
en Van Kerkhof completeerden 
het Nederlandse team dat het 
aandringende Italië geen ruimte 
gaf.

Is Bart Hoolwerf een cowboy op het ijs?

Wesly Dijs blij met podiumplaats

Shorttrackster Selma Poutsma is heel dichtbij Europese titel op de 500 meter 

Goud verandert in extremis in zilver

Van links naar rechts:
1 Utrechtse sportvereniging waarvan zowel de vrouwen als de mannen uitkomen op het hoogste niveau - 6 Marco, 
voorzitter van ijshockeyclub Utrecht Dragons (3/5) - 11 Tunesië (landcode) - 12 bejaard - 14 en andere - 16 een van 
de Leusdense teams die op 24 februari a.s. de derby spelen - 19 voornaam van judoka Scherrenburg, zij is op de weg 
terug na een zware operatie - 21 reeks - 22 persoonlijk voornaamwoord - 23 hebbelijkheid, aanwensel - 26 ouderwetse 
bedverwarmer - 30 koordans - 31 Laura, doelvrouw van TeamNL waterpolo - 33 club die door Hercules werd verslagen 
in het KNVB bekertoernooi - 34 Sydney Mc Laughlin, tegenstander van Femke Bol, had aan dit lichaamsdeel een lichte 
blessure in de aanloop naar het WK - 36 wenk - 39 voorzetsel - 40 de sport van Marit van Rabenswaaij, sporter van het 
jaar in Veenendaal - 43 de voornaam van rolstoeltennister De Groot, die haar 21e Grand Slam-titel won - 44 deel van 
een mast - 46 vogelproduct - 47 slee - 49 boom - 50 titel - 51 zat - 53 Amersfoortse Lorena, won 3 titels tijdens de NK 
baanwielrennen in Apeldoorn - 55 Japans bordspel - 56 Pelle uit Amersfoort, schaatskampioen B-junioren bij de NK 
allround - 58 de Belgische schaatster Hanne, zij won goud op de 500 meter bij de EK, vóór Selma Poutsma die zilver 
pakte - 60 arrondissement - 61 een van de zonen van Henk van den Brink, voorzitter van SV Zeist - 64 werkplaats van een 
beeldend kunstenaar - 66 altijd - 68 schaatser Wesley, werd 3e op de 1.500 meter in Salt Lake City - 70 sprookjesfiguur - 
71 de broer van Bart Hoolwerf, hij werd 2e bij de NK marathonschaatsen.

Van boven naar beneden:
1 nauw straatje - 2 wat betreft - 3 United Nations - 4 Somalië (internet) - 5 trouwen - 7 klooster - 8 voormalig 
schaakgrootmeester (Hein) - 9 lofdicht - 10 rangtelwoord - 13 noot - 15 onmaatschappelijk - 17 tijdstip - 18 Rwanda 
(op auto’s) - 19 eerwaarde - 20 gedrocht - 24 eerste vrouw - 25 handeling van een voetballer - 27 deel van een schip 
- 28 bierglas - 29 toverkunst - 31 bloem - 32 Rijksuniversiteit Rotterdam - 35 inwoonster van een Europees land - 37 
voorzetsel - 38 ten bedrage van - 41 veel gegeten bolgewas - 42 dwaas - 45 algemeen pedagogisch studiecentrum - 48 
huid - 49 getijde - 50 afgemeten hoeveelheden - 51 zuivelproduct - 52 wereldmacht - 53 pier - 54 IJsland (internet) - 55 
eb of vloed - 56 Turkse vorstentitel - 57 deel van het oog - 58 vader (Engels) - 59 milliliter - 61 vreemde munt - 62 roem - 
63 een weinig - 65 noot - 67 persoonlijk voornaamwoord.

Stuur uw antwoord op onze puzzel voor 9 maart naar puzzel@utrechtsesportkrant.
nl en maak kans op het boek Dik Tevreden, 65 jaar sporttekeningen van Jan 
Ferwerda en Ruud Gosse.

Over Dik Tevreden: 
Dik Bruynesteyn bracht 65 jaar sportgeschiedenis op unieke wijze in beeld. Hij 
was erbij toen Ard en Keessie hun successen op de schaats boekten. Jan Janssen 
en Joop Zoetemelk de Tour de France wonnen. Ajax, Feyenoord en PSV Europese 
bekertoernooien op hun naam schreven. Anton Geesink, Richard Krajicek, Fanny 
Blankers-Koen, Raymond van Barneveld en Sjoukje Dijkstra indrukwekkende 
internationale titels behaalden. Dit boek is een eerbetoon aan een fantastische tekenaar, 
die werkte in een periode waarin sport een steeds belangrijker plaats in ons leven is 
gaan innemen. Die eraan meewerkte dat de jeugd sportiever werd, die sporters op een milde manier op de hak nam, 
die sportprestaties bejubelde en tegelijkertijd relativeerde. Die geliefd was bij drie generaties sportfans, sporters en 
journalisten. 
De titel van dit boek vat hem in twee woorden samen. 
Freek de Jonge 

Kruiswoordraadsel Utrechtse Sportkrant februari 2024

Schoonrijden is een fijne manier van 
schaatsen! Het lijkt of je zweeft over 
het ijs, solo, met je partner of in een 
groep en op mooie muziek.  

Doordat je rechtop staat en op 
techniek rijdt, kun je eindeloos blijven 
gaan zonder dat het veel kracht kost, 
en nog gezellig met elkaar praten 

ook. Het is dan ook een geweldige 
manier om tochten op natuurijs 
te rijden, te leren schaatsen of om 
je schaatstechniek op noren te 
verbeteren. Wil jij ook dat heerlijke 
gevoel van schoonrijden ervaren? 
Kom dan met ons mee schaatsen en 
meld je aan voor gratis proeflessen.
We schaatsen recreatief en 

op wedstrijdniveau, geven op 
uitnodiging demonstraties/ shows 
in moderne kleding, nostalgische 
kleding, of klederdracht.

Wat heb je nodig?
Schoonrijden doe je op 
schoonrijschaatsen en in alledaagse 
lekker zittende kleding. Het verschil 
met noren, kunst- of hockeyschaatsen 
zit voornamelijk in de vorm van 
het ijzer: het ijzer is breder en 
heeft een ronding van 6m. Er zijn 
klassieke schoonrijschaatsen en 
moderne schoonrijschaatsen te 
huur. Klassieke schaatsen zijn ook 
te koop bij de vereniging. Voor 
de koop van de moderne “click 
systeem” schoonrijdschaatsen raden 
wij een bezoek aan onze sponsor 
Mijnten schaats- en skeelersport 
in Hoevelaken aan. De klassieke 
schoonrijden ijzers worden niet meer 
gemaakt, maar zijn nog voldoende in 
omloop.  
De schaatshelm: tot voor kort 
werd schoonrijden beoefend 
zonder helm, echter het bestuur 
van deze vereniging adviseert om 
met goedgekeurde schaatshelm 
te schaatsen om het risico van 
hoofdletsel bij vallen te verminderen. 
De helm is met korting bij de 
vereniging aan te schaffen.

Voor en door iedereen
Voor mensen die willen leren schaatsen 
is schoonrijden de ideale manier om 
een goede basis te leggen. Ook voor 
mensen die hun techniek op de noren 
willen verbeteren, is schoonrijden een 
goede ervaring. Mensen die het rijden 
op noren te belastend zijn gaan vinden 
voor bijvoorbeeld knieën of rug, krijgen 
bij het schoonrijden weer plezier in 
schaatsen. Je staat mooi rechtop de 
schaats, je maakt ruime ontspannen 
S-bochten en je rijdt afwisselend op 
de buiten- en op de binnenkant van 
de schaats. Deze slingerbeweging, 
samen met een zijwaartse afzet en 
goed achter op je schaats staan, geeft 
vaart zonder dat het veel kracht kost. 
De nadruk ligt op het maken van een 
mooie schaatsslag, in balans rijden 
en je vrij voelen op de schaats, maar 
vooral op samen plezier maken op het 
ijs.

Schaatsles en lidmaatschap
Schoonrijden doe je bij de Vereniging 
van Schoonrijders in Utrecht op 
de Vechtsebanen. Elke maandag 
avond van 19.30 tot 21.00 uur is de 
binnenbaan voor onze vereniging 
gereserveerd. De avond bestaat uit 
een blok vrij schaatsen om op te 
warmen en om gezellig met elkaar 
bij te praten, een blok instructie en 

les van onze twee trainers (beiden 
Nederlands kampioen schoonrijden) 
en tenslotte een blok vrij schaatsen 
om het geleerde in de praktijk te 
brengen. We schaatsen met ongeveer 
20 tot 30 personen, van 20 tot 80+ 
jaar, van beginners tot gevorderden, 
iedereen is welkom.
Kom elke maandagavond schaatsen, 
niet hardrijden, geen moeilijke 
sprongen, maar schoonrijden! 

Heb je zin gekregen om mee te 
schaatsen? Dat kan op een van de 
volgende manieren: 
a) 2x gratis proefles, inclusief entree.  

Schoonrijschaatsen te huur voor 
€3 per keer. 

b) Lidmaatschap. Dit loopt 
van 1 juli tot en met 30 juni; 
€280 (= verenigings- en 
KNSB Lidmaatschap en het 
schaatsabonnement). Nieuwe 
leden betalen eenmalig €20 
inschrijfgeld. Bij instroom later in 
het seizoen vindt een verrekening 
plaats.

c) Incidentele les € 12.50

Wil je komen proefschaatsen?  Meld 
je aan:
secretaris@vvschoonrijders.nl
En bekijk ook eens onze website: 
www.vvschoonrijders.nl

Schoonrijden – schaatsen op de Vechtsebanen

‘Het is een levendige sport, de kunst van het zwevend gevoel’

Schoonrijden is de oudste discipline binnen de schaatssport, 
sinds 2013 erkend als cultureel erfgoed. Eind 19e eeuw werd het 
een officiële schaatsdiscipline met richtlijnen en wedstrijden, 
waarbij de nadruk niet lag op snelheid maar op techniek. Het 
blijkt anno 2024 niet eenvoudig het schoonrijden levend te 
houden. De Utrechtse Sportkrant zet daarom deze maand de 
sympathieke sport in het zonnetje.  

Dik was een rappe fietser, een olijke kameraad, een vermakelijke causeur, maar vooral een 
weergaloos tekentalent. 
Dries van Agt 
Wat jammer dat zulke tekenaars oud worden en sterven. Dat moesten ze verbieden. 
Peter van Straaten

 WINNAAR
De oplossing van de Utrechtse Sportkrant kruiswoordraadsel van 22 december j.l. was “DOE 
MEE IN UTRECHT”. De prijswinnaar is dhr/mevr Otto uit Woerden. Gefeliciteerd! U heeft een 
halfjaarabonnement op de Utrechtse Sportkrant gewonnen. Deze wordt bij u thuis bezorgd en 
stopt automatisch. Wij wensen u veel leesplezier.

EVERT HOOLWERF TWEEDE OP NK 
Luc ter Haar is op nieuwjaarsdag 
Nederlands kampioen 
marathonschaatsen geworden. 
Titelverdediger Evert Hoolwerf 
uit Eemdijk eindigde als tweede. 
Favorieten als zijn broer Bart, 

Harm Visser, Gary Hekman en 
Sjoerd den Hertog gingen in de 
finale onderuit. Bij de vrouwen 
won Irene Schouten voor de 
achtste maal op rij de nationale 
marathontitel.

Bart Hoolwerf.  Foto: Team Reggeborgh.

Selma Poutsma.  Foto: Archief Utrechtse Sportkrant.

advertorial
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Van onze verslaggever

UTRECHT - Met het einde van de 
nationale damcompetitie in zicht 
zijn de kaarten deels geschud. 
Hoofdklasser ADG is al verzekerd 
van degradatie, terwijl eersteklasser 
Ons Genoegen nog een sprankje 
hoop mag koesteren op de titel. 
Tweedeklasser Zenderstad ruikt een 
kampioensfeestje. 
De laatste loodjes wegen het zwaarst 
geldt zeker voor de landelijk spelende 
teams in Utrecht, Amersfoort en 
IJsselstein. Na de 9-7 nederlaag tegen 

Maastricht leek het over en uit voor 
Ons Genoegen, maar ook koploper 
Tilburg/Eindhoven morste een punt 
tegen dat team en heeft met nog 
twee ronden te gaan twee punten 
voorsprong. In de negende ronde 
werd eindelijk door Ons Genoegen 
een sprankelende zege geboekt tegen 
Dios Achterhoek-3 (12-4).  Arne van 
Mourik, Cock van Wijk, Peter Kolkman 
en Gerard Morsink droegen de volle 
twee punten bij. In dezelfde klasse 
blijft Gooi&Eemland subtopper. 

Nijmegen werd met 11-5 verslagen, 
mede dankzij winstpartijen van 
Bertus de Harder, Menko van Dijk, 
Kyrylo Ivanov en Henk Vogelenzang 
de Jong.

Zenderstad herstelde zich in de 
tweede klasse van de nederlaag in de 
vorige ronde tegen Gooi&Eemland-2. 
De IJsselsteiners klopten WSDV-
4 met 10-6 en zagen concurrent 
Nieuwland verliezen. Laurens Fijn 
van Draat, Kart van der Horst en Stef 

Baerends hadden individueel succes. 
Zenderstad heeft twee verliespunten 
minder dan Nieuwland en alles dus in 
eigen hand. 
Voor ADG, vorig seizoen gepromo-
veerd naar de hoofdklasse, is het 
doek al gevallen. Nu werd met 
13-7 van Nijverdal verloren. Bij de 
Amersfoorters speelde wereldtopper 
Jean Marc Ndjofang uit Kameroen 
mee en hij had geen moeite het 
enorme ratingverschil met zijn 
tegenstander te verzilveren. 

Met een recordaantal deelnemers 
is de strijd om het provinciaal 
kampioenschap dammen begonnen. 
Inmiddels zijn drie ronden gespeeld 
en zijn er vijf koplopers, onder wie 
titelverdediger Andrew Tjon a Ong 
uit Maarssen. Met 52 deelnemers, 
verdeeld over drie klassen, behoort 
Utrecht tot de populairste regio’s 
in de Nederlandse damwereld. Het 
persoonlijk kampioenschap van de 
UPDB omvat 8 ronden, de laatste 
is op 10 april. Er wordt gespeeld in 
buurtcentrum De Pijler in Leidsche 
Rijn. 

Van onze redactie

UTRECHT - De Utrechtse bridgeverenigingen 
BC Oog in Al en BC Star spelen ook volgend 
seizoen in de meesterklasse. In het 
slotweekend van de viertallencompetitie 
moesten beide clubs knokken voor 
lijfsbehoud en dat deden ze met verve. Vooral 
BCO had er zin en deelde in de voorlaatste 
wedstrijd een mokerslag uit aan concurrent 
Hok-2, die dat niet meer te boven kwam. BCO 
eindigde als zesde van de twaalf teams, Star 
werd zevende.

De meesterklasse wordt gedomineerd door 
teams die louter uit profbridgers bestaan en 
daarom is het des te knapper dat clubteams 
als BCO en Star zich weten te handhaven op 
het hoogste niveau. Voor BCO traden in het 
strijdperk Wubbo de Boer-Agnes Snellers, 
Rob van den Bergh-Emily Westerbeek en 
Dennis Kruis-Huub van der Wouden. Het 
team had na 22 wedstrijden een gemiddelde 
van 9.79 wedstrijdpunt. Dat was iets meer 
dan Star (9.35),  bestaande uit Aris Verburgh-
Henk Willemsens, Martin Bootsma-Kees-Jan 
Willemsens en Youp Caris-Pim Dupont.
De Lombard-4, met de oud-Utrechtse Jamilla 
Westerbeek, Hok-3 met de Utrechters Kees 
Bakker en Arnout Helmich, en Hok-2 zijn 
gedegradeerd naar de eerste divisie. Vier 
teams gaan naar de halve finale. Dat zijn ’t 
Onstein-4, de Lombard-1 met spelers van 
wereldkampioen Zwitserland, ’t Onstein-1 
met Simon de Wijs uit Doorn en Amersfoorter 
Tim Verbeek, en ’t Onstein-2 met Utrechter 
Guy Mendes de Leon. De finale is op 24 en 
25 februari en gaat tussen de Lombard en ’t 
Onstein-2. In het Utrechtse denksportcentrum 
Den Hommel zullen de spellen live van 
deskundig commentaar worden voorzien.

Van onze redactie

UTRECHT - Het eerste optreden in 2024 
leverde meesterklasser Paul Keres een punt op 
tegen Groningen (5-5). De Utrechtse schakers 
handhaven zich daarmee keurig in de hoogste 
nationale competitie. Het gepromoveerde 
Amersfoort doet het uitstekend in de tweede 
klasse en gaat mede aan de leiding. Nu werd 
Apeldoorn-2 aan de zegekar gebonden. 
In de derde klasse heeft Woerden goede 
vooruitzichten op de titel.

Hugo ten Hertog, Xanders Wemmers (tegen 
de jonge Machteld van Foreest),  Paul 
Hommersom en Jan Willem van de Griendt 
bezorgden hun Groningse opponent namens 
Paul Keres een kogelronde nul. PK-2 deed 
in de eerste klasse uitstekende zaken door 
Groningen-2 met 9-1 te vermorzelen. Het 

aantal winstpartijen kon bijna niet worden 
bijgehouden, maar kwamen op naam van 
Kambiz Sekandar, Dirk Floor, Evert Rademaker, 
Tom de Jong, Eugene Rebers, Mark smits, 
Frank Lommers en Raymond de Rooij.
In de tweede klasse gaat Amersfoort mede aan 
kop dankzij een 4,5-3,5 zege op Apeldoorn-2. 
Arie van der Burch, Joeri Piet en Samuel 
van de Putte kregen de felicitaties. In een 
andere tweede klasse bezetten Veenendaal 
en En Passant de onderste twee plaatsen. 
Veenendaal verloor met 4,5-3,5 van een 
grootheid uit het verleden, BSG uit Bussum. In 
een enerverende pot met slechts een remise 
trokken Stefan Bekker, Etienne Goudriaan, 
en Luuk de Man aan het langste eind, maar 
zij konden de nederlaag niet voorkomen. En 
Passant blijft rodelantaarndrager na het 5-3 
verlies bij Laurierboom-Gambiet. Tegenover 
de winst van Henk Vedder stond het verlies 
van broer Richard. Ook Robin Reichardt kon 
juichend van tafel.

Woerden heeft de beste papieren in de derde 
klasse, ook al bezet PK-3 de koppositie. De 
Utrechters hebben echter een wedstrijd meer 
gespeeld. Beide teams wonnen in de zesde 
ronde, evenals Oud Utrecht Zuylen dat in de 
middenmoot bivakkeert.

UTRECHT - Het was een mooi 
gebaar van de spelers van Cambuur 
na de nipte bekerzege op Hercules.
 
Ze vormden een erehaag rond hun 
tegenstanders na een bloedstollend 
spannende voetbalavond. ‘Een 
staande ovatie, dat heeft Hercules 
meer dan verdiend,’ zo verwoordde 
trainer Henk de Jonge deze actie 
van zijn spelers. ‘We hebben een 

unieke avond beleefd, met deze 
tegenstander en dit fanatieke 
publiek. Natuurlijk ben ik blij dat 
we met Cambuur uiteindelijk 
aan de goede kant van de score 
staan. Maar ook als we verloren 
hadden, was het een historische 
voetbalhappening geweest.’

Hercules trainer René van der 
Kooij benadrukte na afloop dat hij 

vooral trots was op zijn jongens. 
‘Natuurlijk is het zuur dat het op 
deze manier eindigt. We waren 
er in de wedstrijd een paar keer 
zo dichtbij en ik rekende er vast 
op dat er strafschoppen zouden 
gaan nemen. Mensen hebben 
in ieder geval kunnen zien hoe 
goed dit Hercules kan voetballen. 
En met al die camera’s langs de 
kant hebben ze zowel tegen Ajax 

als Cambuur iets extra’s kunnen 
brengen. Daarbij past alleen maar 
trots.’

Oussama Lahri leek met twee 
doelpunten man-of-the-match 
te worden. Maar uiteindelijk 
pakte het anders uit. Vooral zijn 
tweede treffer, een wonderschone 
omhaal, leidde tot euforie binnen 
en buiten de lijnen. ‘Na de 2-0 
en het ingelaste rustmoment 
was ik er van overtuigd dat we 
het zouden redden en dat we de 
volgende ronde zouden halen. 
Maar die penalty bracht een 
ommekeer hoewel we daarna nog 
paal en lat hebben geraakt. Wat 
waren we er toen dichtbij…’ 

De verbijstering die heerste na 
het fluitsignaal zal op termijn 
ongetwijfeld veranderen in het 
besef dat Hercules zich in korte 
tijd twee keer als heldenploeg op 
de kaart heeft gezet, tot ver buiten 
de landsgrenzen.

Kuiken
Voor de geboren Fries Eldert 
Kuiken was het ook een bijzondere 
bekeravond. De Utrechter speelde 
in het zaalvoetbalteam van Hercules 
maar ging als jong jochie aan 
de hand van zijn vader naar de 
thuiswedstrijden van Cambuur in hun 
woonplaats Leeuwarden. ‘Daarvoor 
kroop ik al met mijn vriendje Heiko 
over de afrastering van het stadion 
om gratis in het stadion te komen. 
We belandden dan achter de 
hoofdtribune en konden zo mooi 
voor niks naar mijn favorieten kijken.’

Uiteindelijk vond Eldert het jammer 
dat Hercules het niet gered heeft, 
ze waren zeker gelijkwaardig aan 
Cambuur. ‘Het zou een droom 
geweest zijn wanneer ze verder 
waren gekomen en mogelijk zelfs in 
de finale. Nu ze niet in Galgenwaard 
mochten spelen, had De Kuip een 
geweldig sluitstuk geweest, maar 
het mocht niet zo zijn…Dan moet 
het nu Cambuur maar worden!’

Ons Genoegen heeft nog een sprankje hoop 

Utrechtse bridgeclubs handhaven 
zich in meesterklasse

Paul Keres remiseert met Groningen

Utrechters nipt verslagen in KNVB bekertoernooi

‘Staande ovatie voor Hercules’

Foto: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.

Vlot verzekeringen

-  030-2934847  - www.wildschutverzekeringen.nl  -  info@wvg.nl  -

Verzekerd van de 
juiste verzekering
Je wilt goed verzekerd zijn, 
maar niet meer betalen 
dan nodig. 

Wij helpen je graag 
met het kiezen van  
de juiste dekking.

Bij Praktijk Chiropractie Kramer staat al meer dan 35 jaar een deskundig, 
vriendelijk en doelgericht team voor u klaar. Steeds meer mensen ontdekken 
de positieve en snelle resultaten van chiropractie. Wij zien alle klachten die 
betrekking hebben op het bewegingsapparaat. Van bijvoorbeeld nekpijn, rugpijn 
en bekkeninstabiliteit tot tennisarm, frozen shoulder en huilbaby.

Chiropractie is voor alle leeftijden geschikt. Van ouderen tot baby’s. Ons doel 
is om iedereen weer goed en pijnvrij te laten bewegen. Onze chiropractoren 
zijn universitair opgeleid en voortdurend  ‘in beweging’ om voor u de nieuwste 
technieken toe te kunnen passen en u snel en professioneel te helpen.

Chiropractie Kramer
Amsterdamsestraatweg 725
3555 HG Utrecht

030-2439535
info@chiropractie-kramer.nl
www.chiropractie-kramer.nl
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Van de relatie tussen Rafael van der 
Vaart en Sylvie Meis hoorde ik voor 
het eerst toen die werd verbroken. 
Dat was al een stuk beter dan mijn 
kennis van het huwelijk tussen 
Marilyn Monroe en Joe DiMaggio. Die 
kwam pas een halve eeuw later.

Menigeen is dol op die feitjes in 
relationele sfeer, het boeit me niet. 
Geen fluit, eigenlijk. Daarom ook 
begreep ik niet waarom bij elke 
touchdown van Travis Kelce een wat 
vaag beeld verscheen van een dame 
in een skybox. In het commentaar 
ging het dan over swift-zus en swift-
zo. En ‘snel’ is het, wat Kelce doet. Zo 
vaak ook, dat hij de legendarische 
Jerry Rice inmiddels is gepasseerd 
in de meeste vangballen ooit in de 
play-offs.

Heus, ik wéét wie Taylor Swift 
is. Inmiddels ook dat ze het met 
Travis doet. Geen ontkomen aan. 
Het stel is middelpunt van een 
heuse complottheorie die Joe 
Biden in november aan de zege in 
de presidentsverkiezingen moet 
helpen. Uiteraard afkomstig uit 
dezelfde hoek waar de overtuiging 
dat de vorige verkiezingen waren 
gestolen. Dat Donald Trump de 
eigenlijke winnaar was. 

Swift (280 miljoen volgers op 
Instagram) sprak zich vier jaar 
geleden uit voor de Democraat 
Biden. Nu beide kandidaten weer 
in de arena tegenover elkaar 
zullen verschijnen (daar ziet het 
toch naar uit) is de aanhang 
van Trump overgegaan tot het 

in elkaar flansen van een nieuw, 
hilarisch complot. Stap één; als 
‘agent’ van Biden is de relatie van 
Swift met Kelce gearrangeerd. 
Stap twee; dat de Kansas City 
Chiefs van Kelce in de halve finale 
de Baltimore Ravens versloegen 
was gefixed. Stap drie zal zijn 
dat ook komende zondag de 
strijd om de Super Bowl winnen 
doorgestoken kaart is. Stap vier; 
met de Vince Lombardi Trophy in 
zijn armen zullen Travis en Taylor – 
óp het veld – hun steun uitspreken 
voor Joe Biden.

Kortom, het wordt spannend. 
Zondagnacht. Je zou haast 
vergeten dat de San Francisco 
49’ers ook meedoen. De club 
dus van Colin Kaepernick die in 

2016 weigerde het volkslied voor 
de wedstrijd mee te zingen en 
knielde uit protest tegen racistisch 
onrecht. Toen later meer spelers 
knielden, riep Trump – destijds 
president – eigenaren van NFL-
teams op die te ontslaan. Dat 
deden ze weliswaar niet, maar 
Kaepernick kwam bij geen enkel 
team nog aan de bak. In de NFL 
zijn ze niet zo van woke enzo.

Overigens, Joe DiMaggio zou nog 
twintig jaar na haar dood elke 
week voor verse rozen op het 
graf van Marilyn Monroe hebben 
gezorgd. Dat weet ik dan weer. 

 Pim van Esschoten.

Swift

Eindsignaal
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NSSV TALENTENDAG

UTRECHT – Op zondag 11 februari organiseert het 
organisatiecomité Sectie Langebaan Utrecht de NSSV Talentendag, 
tevens selectie NK allround junioren C. De wedstrijd vindt plaats 
op de Vechtsebanen te Utrecht. Type baan: standaard 400m baan, 
outdoor, kunstijs.
schaatsen.nl/kalender/2024/2/nssv-talentendag-kwalificatie-
nk-allround-junioren-c/ 

UITREIKING SPORTPRIJS UTRECHT

UTRECHT - Op woensdag 14 februari organiseert SportUtrecht 
samen met de gemeente Utrecht de jaarlijkse Utrechtse Sportprijs. 
De organisatie stelt: ‘Op deze feestelijke avond viert de organisatie 
de volle breedte van sport en bewegen in onze mooie Domstad’.
Het decor van de avond is opnieuw het Beatrix Theater, waar deze 
avond meerdere prijzen worden uitgereikt in diverse categorieën. 
In vier categorieën worden de prijzen toegekend op basis van 
prestaties over het jaar 2023. Het gaat daarbij om: sporter, 
sportploeg, sportcoach en sporttalent. 
Daarnaast worden winnaars bekend gemaakt in drie andere 
categorieën op basis van voordrachten uit de stad. Deze 
categorieën bestaan uit de sportaanbieder, de sportvrijwilliger en 
het sportcompliment.
Donegi Abena (kickboksen), Lisa Bunschoten (paralympisch 
snowboarden), Josine Koning (hockey), Duco Telgenkamp 
(hockey),  N’Ketia Seedo (atletiek) en Anastasios Douvikas 
(voetbal) zijn in de race voor de titel ‘Utrechts sporter van het jaar’. 
sportprijs-utrecht.nl

BCM OPEN MAARTENSDIJKSE 
BRIDGEKAMPIOENSCHAP
MAARTENSDIJK - Op zaterdag 17 
februari organiseert Bridge Club 
Maartensdijk voor de 6e keer het Open 
Maartensdijkse Bridgekampioenschap 
dat gehouden zal worden in De Vierstee 
in Maartensdijk. Op het programma 
staat een parenwedstrijd, topintegraal 
met 24 spellen.De organisatie nodigt 
club- en thuisbridgers uit om mee te doen. Maximaal 60 paren 
worden toegelaten tot de zaal aan de Nachtegaallaan 30. Aanvang 
is om 13.45 uur, kosten zijn € 25 per paar. Naast het hoogst 
eindigende paar zullen er ook prijzen uitgereikt worden aan het 
paar op de 10e, 20e, 30e, 40e, 50e en 60e  plaats. 
Inschrijven: bcmopen@gmail.com

PK SPORT BOSDIJKLOOP

VINKEVEEN – Op zondag 18 februari organiseert Toer Trimclub 
De Merel uit Vinkeveen voor de 44ste keer de PK Sport Bosdijkloop. 
Deze loop bestaat uit een halve marathon en een loop van 10 
kilometer door het fraaie landschap in het buitengebied van de 
gemeente De Ronde Venen. Ook is er een loop van 5 kilometer en 
een Kids Run van 1 kilometer door de kern van Vinkeveen.
Deze loop voor de jongste sportievelingen gaat geheel door de 
bebouwde kom van Vinkeveen. Speciaal voor kinderen tot en met 
12 jaar, waarbij tijdens deze loop één volwassene mag meelopen. 
De deelname aan de jeugdloop is gratis. Starttijd: 11.30
De route van de vijf kilometer gaat geheel door de bebouwde 
kom van Vinkeveen. De route van de tien kilometer en de halve 
marathon gaat grotendeels over verharde polderwegen. De tien 
kilometer gaat via de Demmerik naar Oukoop en via het Bello-pad 
(oude spoordijk) weer terug naar Vinkeveen. De halve marathon 
gaat van Vinkeveen via de Demmerik langs de molen van Wilnis, en 
de toren van paviljoen De Grote Sniep richting Bosdijk, en via het 
Bello-pad (oude spoordijk) weer terug naar Vinkeveen. Deelname: 
vanaf 16 jaar. 
Locatie: Sporthal de Boei aan de Kerklaan te Vinkeveen, 
voorzien van horeca, kleedruimten en douches. In De Boei 
zijn inschrijfformulieren beschikbaar, maar u kunt het 
inschrijfformulier ook van te voren invullen en op de dag van de 
loop meenemen. 
ttcdemerel.nl 

VECHTSTREEK IN BEWEGING LOPEN  
STICHTSE VECHT – Op zondag 25 februari vindt de vijfde, in een 
reeks van zeven VIB-lopen plaats. Deze Lopen staan in de regio 
bekend om de gezelligheid, goede organisatie en fraaie parcours. 
Deelname aan een VIB-loop staat open voor iedereen, van jong tot 

oud, van snel tot rustig. De VIB-lopen worden georganiseerd door 
atletiekvereniging OSM’75 Atletiek & Recreatiesport Maarssen.
Er wordt gelopen in ronden van 5 km door het bosrijke 
recreatiegebied ‘de Maarsseveense Plassen’ in Maarsseveen. Het 
parcours loopt rond de grote plas en is geheel verhard en autovrij. 
Alle lopers kunnen vrijblijvend hun eigen afstand en snelheid 
bepalen. Dit maakt de VIB-lopen ideaal als trainingsmogelijkheid 
voor geoefende lopers in hun training naar de grotere 
wedstrijden, maar ook ideaal voor lopers die een eenmalige 
persoonlijke prestatie willen neerzetten en voor beginnende 
lopers. 
Op elke VIB-Loop zijn er haaslopers met een tempo van 5.00, 5.20, 
5.40, 6.00 en 6.20 minuten per kilometer. De haaslopers lopen 
afstanden van 10 km, of 15 km bij voldoende volgers.
De laatste VIB lopen van het jaar zijn op zondag 17 maart en 
zondag 21 april. 
viblopen.nl 

KBN STRIJD DER ELEMENTEN 1 
UTRECHT – 
Op zondag 
17 maart 
organiseert de 
Karate-do Bond 
Nederland 
(KBN) speciaal 
voor alle 
karateka’s die 
nog niet veel 
wedstrijd-
ervaring hebben, de KBN Strijd der Elementen. Alle deelnemers 
draaien meerdere wedstrijden, omdat de wedstrijden worden 
gedraaid via het Round Robin wedstrijdsysteem. Het is een 
goede manier om te leren wat een karate wedstrijd inhoudt en 
wedstrijdervaring op te doen. 
De eerste wedstrijd staat in het teken van het element “Aarde”. 
Dit element wordt in het Japans weergegeven met het teken 
地, en kan worden uitgesproken als “chi“. Hiermee worden vaak 
de botten, spieren en weefsels vertegenwoordigd bedoeld. 
Emotioneel wordt chi bijvoorbeeld geassocieerd met stabiliteit 
en zwaartekracht. 
Meerdere keren per jaar vindt op diverse plaatsen in 
Nederland een KBN Strijd der Elementen plaats. De eerste 
van vier wedstrijden in de Strijd der Elementen Cup vindt 
plaats in Sporthal de Paperclip aan de Parkzichtlaan 203, 
Utrecht. Karateka’s van 5 t/m 17 jaar met weinig tot geen 
wedstrijdervaring kunnen deelnemen aan deze wedstrijdreeks, 
in zowel kata als kumite categorieën.
kbn.nl/event/sde-1-2024/
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Informatiebulletin 
 

1. Wedstrijd en baan Het organisatiecomité Sectie Langebaan Utrecht organiseert NSSV 
Talentendag, tevens selectie NK allround junioren C. 
 
De wedstrijd vindt plaats op 11 februari 2024 op Vechtsebanen te Utrecht. 
 
Type baan:   
standaard 400m baan, outdoor, kunstijs. 
 

 Organisatie comité Voorzitter René Leliveld 
Vice-voorzitter                        Erwin Lauppe 
Secretaris Hélène de Heer 
Wedstrijdmanagers Erwin Lauppe 
Jurycoördinatie Thea Heus/Piet Oostveen 
Wedstrijdsecretaris Hélène de Heer 
ET/systemen Hélène de Heer/Rik Schoenmaker 
IJsbaan Vechtse banen Gerard Mollema 
 
Alle relevante informatie omtrent deze wedstrijd is te vinden op: 
https://www.schaatsen.nl/kalender/2024/2/nssv-talentendag-kwalificatie-
nk-allround-junioren-c/ 
 

2. Deelname Zie selectieprocedure: https://knsb.nl/langebaan-
kortebaan/selectieprocedure/  
De deelnemers dienen zich binnen de deadline per afstand en/of 
combinatie in te schrijven c.q. af te melden via:
https://inschrijven.schaatsen.nl. 
 

 Aanmelden op de 
wedstrijddag 

De deelnemers dienen zich op de wedstrijddagen persoonlijk aan te melden 
bij het Trefpunt, de juryruimte bij de 500m finish. Dit is mogelijk tot een half 
uur voor de aanvang van de wedstrijd van de categorie (conform Nationaal 
Wedstrijdreglement art.12 lid 5). Aanmelding kan ook geschieden door de 
trainer of ploegleider. 
 

  

Route halve marathon (Startnummer = Groen)                               
Start om 12:00 uur

Waterpost

Bellopad (oude spoordijk)

N201

Molen 
Wilnis

Park
Bosdijk

Paviljoen 
Toren

Keerpunt

VIJF SPEELSTERS SCHC IN 
VOORSELECTIE SPELEN

Yibbi Jansen.  Foto: archief Utrechtse Sportkrant. 

UTRECHT - Vijf speelsters van hockeyvereniging SCHC uit 
Bilthoven zijn opgenomen in het voorbereidingstraject richting 
de Olympische Spelen. Pien Dicke, Yibbi Jansen, Renée van 
Laarhoven, Lisa Post en Elzemiek Zandee mogen dromen van 
een gouden medaille in Parijs. De Nederlandse hockeysters zijn 
de regerend olympisch kampioen. Van Kampong behoort een 
speelster tot de groep van 24, te weten Luna Fokke.
Amsterdam en Den Bosch zijn hofleverancier met zeven 
speelsters. Opvallende afwezige is Lidewij Welten die reeds 
vier Olympische Spelen heeft meegemaakt en in 2015 werd 
uitgeroepen tot de beste speelster van de wereld. Bondscoach 
Paul van Ass passeerde haar omdat ze de afgelopen maanden 
verschillende malen kampte met blessureleed. Ook Kyra 
Fortuin van SCHC behoort om dezelfde reden niet tot de 
uitverkorenen ondanks haar grote staat van dienst in het 
nationale team. Zij maakte in oktober haar rentree op het veld 
nadat ze maandenlang was uitgeschakeld als gevolg van een 
gescheurde hamstringpees en ook het EK had gemist.
Oranje neemt in februari deel aan Pro League-wedstrijden in 
het Indiase Bhubaneswar en Rourkela.

FC UTRECHT TREKT DENEN VESTERLUND EN OKKELS AAN

Niklas Vesterlund.  Foto: FC Utrecht. 

UTRECHT - Op de laatste transferdag heeft FC Utrecht enkele 
aankopen gedaan. De club heeft twee Denen in huis gehaald, 
te weten verdediger Niklas Vesterlund (22) en aanvaller Jeppe 
Okkels (24). Ook Thijmen Nijhuis keert terug naar Galgenwaard 
waar hij al eerder onder de lat stond. Hij werd tijdelijk 
uitgeleend naar MVV. Hij is de vervanger van Calvin Raatsie die 
naar Roda JC vertrok. 
Iets eerder werd bekend dat verdediger Tim Handwerker 
per direct aan de selectie van FC Utrecht is toegevoegd. De 
25-jarige Duitser komt op huurbasis voor de rest van dit 
seizoen over van 1. FC Nürnberg. In de overeenkomst is ook 
een koopoptie opgenomen, die het voor FC Utrecht mogelijk 
maakt de voormalig jeugdinternational na deze jaargang over 
te nemen van de club uit Neurenberg.

‘Tim is een speler met een goede trap in zijn linkerbeen, is 
rustig aan de bal en heeft voetballend vermogen’, omschrijft 
Technisch Directeur Jordy Zuidam de nieuwste aanwinst van 
FC Utrecht op de site van de club. ‘Hij houdt ervan om naast 
het uitvoeren van zijn verdedigende taken ook in aanvallend 
opzicht een bijdrage te leveren. Tim is ontzettend gedreven en 
we zijn blij dat we hem kunnen toevoegen aan onze selectie.’

Twee spelers gaan FC Utrecht verlaten. Bart Ramselaar 
en Modignon Sagnan, de eerste vertrekt naar Sailors FC 
in Singapore en de laatste keert terug naar zijn vaderland 
Frankrijk. Sagnan gaat spelen in de hoogste Franse divisie bij 
Montpellier HSC. Naar verluidt krijgt FC Utrecht tegen de drie 
miljoen euro voor de Fransman.

JONGE UTRECHTSE KLIMMERS DEBUTEREN OP NK BOULDER
UTRECHT - Onverwacht deden de Utrechtse klimmers Jesper 
Landman en Yara Meye mee aan het NK Boulder 2024. Door 
een afmelding schoof Landman een plekje omhoog op de 
plaatsingslijst en maakte hij 3 februari in de Haagse Boulderhal 
de Campus meteen zijn debuut. Bij de vrouwen is er ook 
een NK-primeur in de maak: de pas 16-jarige Yara Meye uit 
Nieuwegein doet voor het eerst mee. Samen met Jens de Louw 
(21, Utrecht) en Doenja Sinke (18, Driebergen) gaan zij op het 
NK voor Utrechts succes.
Yara Meye, die vorig jaar bij het NJK nog derde werd in de 
categorie U18, behaalde in Den Haag een zevende plek in de 
halve finale. Sinke kwam in die halve finale tot een negende 
plek. Daarmee waren beiden klaar in het toernooi.  
Bij de mannen werd Jesper Landman elfde in halve finale wat 
hem ook geen ticket voor de finale opleverde. Jens de Louw, 
die als derde geplaatst werd en daarmee de druk van een 
medaille behalen opgelegd kreeg, kwam tot een zesde plek in 
de halve finale. Alleen Louw kwam dus in de finale en wist één 
plekje te stijgen: Hij eindigde als vijfde. Winnaar bij de mannen 
werd Don van Laere. Amber Schiffeleers was de beste bij de 
vrouwen. 

RIES COTÉ OP 79-JARIGE 
LEEFTIJD OVERLEDEN
UTRECHT - Elinkwijk- en FC Utrecht-speler Ries Coté is 
op 79-jarige leeftijd overleden. Hij speelde 170 keer in het 
shirt van de FC waar hij ging spelen na de fusie tussen DOS, 
Velox en Elinkwijk. Bij laatstgenoemde club speelde hij 79 
duels in het eerste, bij FC Utrecht liefst 170 wedstrijden. 

GEZOCHT: VRIJWILLIGERS EN FIETSENSTALLING VOOR 
FIETSMAATJES UTRECHT

UTRECHT - Fietsmaatjes Utrecht is een nieuwe, 
ambitieuze organisatie die van Utrecht de fietsstad voor 
íedereen wil maken. Voorzitter Jelle Bakker: "Het is heerlijk 
om buiten te zijn, de wind door je haren te voelen en er samen 
op uit te gaan. Hoe kan dat nou beter dan op de fiets? Daarom 
willen we fietsgeluk bereikbaar maken voor mensen die niet 

(meer) zelfstandig kunnen of durven te fietsen. Dit doen we 
door Utrechters aan elkaar te koppelen. De fietsmaatjes 
gaan dan samen fietsen op een duofiets met elektrische 
trapondersteuning."

Fietsmaatjes Utrecht staat klaar in de startblokken. Binnenkort 
schaffen ze de eerste duofietsen aan en in de lente starten ze 
met de fietstochtjes. Daarvoor zijn nog twee dingen nodig: 
enthousiaste vrijwilligers en geschikte fietsenstallingen. Voor de 
stallingen zoeken ze een veilige, droge, afgesloten ruimte met 
stroomaansluiting in verschillende wijken in de stad. Daarnaast 
zoeken de Fietsmaatjes vrijwilligerscoördinatoren met goede 
communicatieve vaardigheden. Natuurlijk mag iedereen die 
interesse heeft om fietsmaatje te worden zich ook melden. Heb 
je of ken je een goede stallingsplek voor een duofiets of wil je 
je als vrijwilliger aansluiten bij Fietsmaatjes Utrecht? Stuur dan 
een berichtje naar info@fietsmaatjesutrecht.nl of kijk op  
www.fietsmaatjesutrecht.nl.

RUUD VAN DE BERG 
OVERLEDEN

De overleden Ruud van de Berg (staand, uiterst links), naast 
zijn teamgenoten van Velox Wim Pot, Cobus Lissenberg, Arie 
Bransen, Wim van Arnhem en Bob de Gier. Gehurkt vanaf 
links: Ben Sneijder, Cees Sluijk, Henk van Le3dden, Joop 
Optekamp en Louis Lith.  Foto: archief Hans van Echtelt.
UTRECHT - Naast Ries Coté overleed onlangs nog een 
andere bekende Utrechtse voetballer: Ruud van de Berg. 
Hij speelde jarenlang in het eerste elftal van Velox en stapte 
daarna samen met teamgenoot Wim ‘Buik’ van Arnhem 
over naar DOS. Volgens voormalig teamgenoot Fred de 
Kleijn was Ruud ‘een echte winnaar op het veld en buiten 
de lijnen een gezelligheidsmens.’ 
Van de Berg speelde na zijn DOS-periode nog bij SSVU en 
UVV bij welke club hij tot zijn 33-ste jaar in het eerste elftal 
voetbalde en daarna in het vriendenteam van deze club. De 
crematie had in besloten kring plaats. 



085 0831 697 
GaragePark.nl/Nieuwegein

PREMIUM 
GARAGEBOXEN 
ALS IDEALE 
OPSLAG- EN 
WERKRUIMTE
Premium garageboxen te huur in Nieuwegein

Plan een afspraak voor een bezichtiging in

Op zoek naar een veilige opslagruimte, handige 
werkplaats of een stalling in Nieuwegein? Aan de 
Vrijewade 40 staan premium garageboxen te huur. 
Benieuwd of een garagebox ook jouw ideale extra 
ruimte is? Plan geheel vrijblijvend een bezichtiging in. 

De boxen zijn o.a. te 
gebruiken als opslag, 
werkruimte of stalling.

Multifunctioneel
in gebruik

Zeer goede
beveiliging

Een BORG-2 
gecertificeerde beveiliging 

met een inbraak- en 
brandalarm per box.

24/7 toegang
tot jouw box

Met een elektronische 
keytag heb je 24/7 
toegang tot jouw 

garagebox.


